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Zápisnica 

 

z mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Trenčíne, ktoré sa uskutočnilo  

 

dňa: 

 

30. augusta  2023 / streda/ o 16:00 hod. 

 

 

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne otvoril primátor mesta Mgr. Richard 

Rybníček. Privítal prítomných poslancov a ostatných pozvaných (viď prezenčná listina).  

 

Zasadnutie viedol 

Mgr. Richard Rybníček 

 

Prítomní poslanci 

Martin Barčák, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Mgr. Marián Bohuš, Mgr. 

Kamil Bystrický,  Mgr. Ján Forgáč, Mgr. Martina Gabrhelová, Dominik Gabriel, MBA Peter 

Hošták, PhD., Mgr. Naďa Lorencová, Bc. Mária Machová, Ing. Ladislav Matejka, Mgr. 

Richard Medal, Ing. Miloš Mičega, Mgr. Dis.art Zuzana Mišáková, MBA Mgr. Michal 

Moško, Mgr. Martin Petrík, Ing. Richard Ščepko, Ing. Tomáš Vaňo, Mgr. Ľubomír Vavruš, 

Patrik Žák B.S.B.A    

Neprítomní poslanci 

Ospravedlnili sa 

Mgr. Miloslav Baco, Eva Struhárová,  JUDr. Martin Smolka, Ing. Ladislav Paška 

 

Overovatelia zápisnice 

Mgr. Marián Bohuš, JUDr. Mgr. Naďa Lorencová  

Skrutátori 

Dominik Gabriel, Patrik Žák B.S.B.A  
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BOD číslo 1 

Otvorenie a schválenie programu 

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Prosím, prosím vás, o zaprezentovanie sa. Vážené panie poslankyne, páni poslanci, buďte 

takí láskaví. Ďakujem. Pán poslanec Ščepko a pán poslanec Matejka, prosím vás. Vážené 

panie poslankyne, vážení páni poslanci Mestského zastupiteľstva, vážení hostia, na základe 

§ 13 ods. 4 písmeno a) zákona Slovenskej národnej rady číslo 369/90 Z. z. o obecnom 

zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov otváram Mimoriadne zasadnutie Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne, na ktoré vás vítam. Podľa podpísanej prezenčnej listiny 

konštatujem prítomnosť nadpolovičnej väčšiny poslancov Mestského zastupiteľstva, teda z 

celkového počtu 25 poslancov je prítomných 21, 20 poslancov. Prítomných 20 poslancov, na 

základe čoho vyhlasujem dnešné zasadnutie za uznášaniaschopné. Na dnešné zasadnutie sa 

ospravedlnil pán poslanec Baco, pán poslanec Matejka, pardon, pán poslanec Baco, pán 

poslanec Paška, pani poslankyňa Struhárová, pán poslanec Hošták a pán poslanec Smolka. 

Za overovateľov zápisnice a uznesení určujem pána poslanca Bohuša a pani poslankyňu 

Lorencovú. V prípade poruchy hlasovacieho zariadenia za skrutátorov pre spočítavanie 

hlasov určujem pána poslanca Gabriela a pána viceprimátora Žáka. Prosím, dávam hlasovať 

overovateľov aj skrutátorov spolu. Prosím hlasujte, ďakujem.“ 

Číslo hlasovania: 1 

Overovatelia a skrutátori 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

   Za: 

 Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák Mgr. Marián Bohuš 

Mgr. Kamil Bystrický Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová JUDr.Mgr. Naďa Lorencová 

Bc. Mária Machová Ing. Ladislav Matejka Mgr. Richard Medal Ing. Miloš Mičega 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Mgr. Martin Petrík Ing. Richard Ščepko 
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Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A   

 

   Nehlasovali: 

 Dominik Gabriel       

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 19, nehlasoval 1. Konštatujem, že tento návrh ste schválili. Program zasadnutia ste 

obdržali v pozvánke. Prosím teda odhlasovanie návrhu programu dnešného zasadnutia podľa 

pozvánky. Ďakujem.“ 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Návrh Uznesenia o aktuálnom stave vybudovania Centra kultúrno-kreatívneho 

potenciálu Hviezda 

Predkladá: Mgr. Kamil Bystrický, poslanec 

3. Návrh na schválenie uzatvorenia Dodatku č. 8 k Zmluve o výpožičke 

nehnuteľnosti, zmluve o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy a nájomnej zmluve 

so spoločnosťou AS Trenčín, a.s , Návrh na schválenie uzatvorenia Dodatku č. 

3 ku Kúpnej zmluve č. 127/2020 so spoločnosťou AS Trenčín a.s.  

Predkladá: Mgr. Richard Rybníček, primátor mesta 

4. Návrh na schválenie zámeru vyhlásiť verejné obstarávanie – nadlimitnú 

zákazku na poskytnutie služieb „Bežná a zimná údržba miestnych komunikácii 

a chodníkov mesta Trenčín“ použitím postupu priameho rokovacieho konania 

Predkladá: JUDr. Katarína Mrázová, vedúca útvaru právneho 

5. Informácia o rozpočtových opatreniach vykonaných primátorom mesta 

Predkladá: Ing. Mária Capová, vedúca útvaru ekonomického 

6. Interpelácie 

7. Rôzne 

8. Záver 

 

Číslo hlasovania: 2 

Schválenie pozvánky 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 
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   Za: 

 Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák Mgr. Marián Bohuš 

Mgr. Kamil Bystrický Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Ing. Ladislav Matejka Mgr. Richard Medal 

Ing. Miloš Mičega Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Mgr. Martin Petrík 

Ing. Richard Ščepko Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A 

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 20. Konštatujem, že tento návrh programu podľa pozvánky ste schválili. Navrhujem teda 

ešte, dovoľte mi, aby som navrhol niektoré ďalšie zmeny. Otváram teda diskusiu, bod číslo 1. 

Navrhujem tieto zmeny a doplnky. Do programu rokovania navrhujem doplniť ako nový bod 

číslo 3, Návrh na schválenie zámeru vyhlásiť verejné obstarávanie nadlimitnú zákazku na 

poskytnutie služieb bežná zimná údržba miestnych komunikácií a chodníkov mesta Trenčín 

použitím postupu priameho rokovacieho konania. Tento materiál navrhujem doplniť z 

dôvodu, že dodávateľ služieb bežnej a zimnej údržby miestnych komunikácií a chodníkov v 

meste Trenčín, spoločnosť BEGBIE, s.r.o. doručil Mestskému hospodárstvu a správe lesov 

mestskej rozpočtovej organizácii Trenčín odstúpenie od zmluvy. Z konania tejto firmy je 

zrejmé, že predmetné služby poskytovať naďalej nebude. Týmto pádom v súčasnej dobe mesto 

Trenčín, resp. MHSL m.r.o. ako správca komunikácií nemá zmluvného partnera pre 

zabezpečovanie služieb bežnej a zimnej údržby miestnych komunikácií a chodníkov. V čase do 

získania nového zmluvného partnera je Mestské hospodárstvo a správa lesov m.r.o. Trenčín 

schopné zabezpečovať bežnú údržbu v určitom, ale obmedzenom rozsahu, a to ale na úkor 

iných činností, ktoré musíme dočasne utlmiť, resp. obmedziť. Zimnú údržbu však mestské 

hospodárstvo určite nedokáže vôbec zabezpečiť, najmä kvôli skutočnosti, že nedisponuje 

technikou ani personálnym potrebným, personálom potrebným pre výkon zimnej údržby. Z 

tohto je zrejmé, že dlhodobo tento stav nie je udržateľný. Mestské hospodárstvo a správa 

lesov m.r.o. Trenčín sa tak dostalo do časovej tiesne, kedy nestíha už uskutočniť proces 

verejného obstarávania formou nadlimitnej zákazky a včas zazmluvniť nového poskytovateľa 

služieb bežnej a zimnej údržby pre zimu 23, 24 a preto navrhujeme využiť inštitút priameho 

rokovacieho konania podľa § 81 písmeno c) zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní 
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a týmto postupom uzavrieť zmluvu na výkon bežnej a zimnej údržby do konca zimnej údržby, 

tzn. do 31. marca 2024. Ostatné potom predloží a vysvetlí ako predkladateľ materiálu, pani 

doktorka doktorka Mrázová. Tiež do programu rokovania navrhujem doplniť ako nový bod 

číslo 4, bod s názvom Informácia o rozpočtových opatreniach vykonaným primátorom mesta. 

Tento materiál vám bol zaslaný mailom dňa 28. augusta 23 od inžinierky Capovej. 

Zostávajúce body následne sa prečíslujú. Nech sa páči, otváram diskusiu, návrh na doplnenie 

bodov programu. Pán poslanec Bystrický.“  

Mgr. Kamil Bystrický (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Ja by som si dovolil navrhnúť do zasadnutia tohto zastupiteľstva 

ako bod číslo 2, Návrh na uznesenie o aktuálnom stave vybudovania Centra kultúrno-

kreatívneho potenciálu Hviezda. Ja to odôvodním veľmi stručne. Prebehla nejaká e-mailová 

komunikácia, z ktorej vyplývalo jasne, že sme neboli ani pozvaní, že nám bolo zabránené 

poslancom, ktorí majú kontrolnú činnosť, ktorá im vyplýva zo zákona o obciach, takže de 

facto sme sa do toho objektu v stanovenom termíne, ktorý sme 18 hlasmi vôľa tohto 

zastupiteľstva schválili dňa 27. júna tohto roku. Takže opätovne to dávam ako materiál, 

ktorého v podstate výsledkom by malo byť uznesenie, ktoré by sa týkalo toho, že aby sme do 

budúcna naozaj mali možnosť navštíviť, skontrolovať, pozrieť priebeh akejkoľvek stavby, v 

ktorej má mesto, či už priamo alebo nepriamo svoje finančné vklady. Samozrejme, keď by ste 

takýto návrh schválili, tak potom budem konkrétnejší, čo sa týka dôvodovej správy, ktorá v 

podstate vychádza z toho pôvodného materiálu, toho uznesenia. Takže toľko za mňa k tejto 

téme. Ďakujem pekne za prípadnú podporu.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem, končím možnosť vystúpiť v diskusii. Dovoľte, aby som dal hlasovať o každom 

návrhu samostatne. Takže dovoľujem si navrhnúť a dať hlasovať o mojom návrhu, kde som 

dal doplniť ako nový bod číslo 3, bod s Návrhom na schválenie zámeru vyhlásiť verejné 

obstarávanie v súvislosti s bežnou zimnou údržbou. Prosím hlasujte. Ďakujem.“ 

Číslo hlasovania: 3 

Zmeny a doplnky - Hlasovanie o návrhu Mgr. Rybníčka o doplnenie nového bodu č. 3 -

Návrh na schválenie zámeru vyhlásiť verejné obstarávanie – nadlimitnú zákazku na 

poskytnutie služieb „Bežná a zimná údržba miestnych komunikácii a chodníkov mesta 
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Trenčín“ použitím postupu priameho rokovacieho konania -  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

   Za: 

 Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák Mgr. Marián Bohuš 

Mgr. Kamil Bystrický Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Ing. Ladislav Matejka Mgr. Richard Medal 

Ing. Miloš Mičega Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Mgr. Martin Petrík 

Ing. Richard Ščepko Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A 

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 20. Konštatujem, že tento návrh ste schválili. Ďalší návrh z mojej strany bol ako aby bod 

číslo 4, bola doplnená informácia o rozpočtových opatreniach vykonaných primátorom mesta. 

Prosím hlasujte, ďakujem.“ 

Číslo hlasovania: 4 

Zmeny a doplnky - Hlasovanie o návrhu Mgr. Rybníčka o doplnenie nového bodu č. 4 - 

Informácia o rozpočtových opatreniach vykonaných primátorom mesta -  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 20 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

   Za: 

 Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák Mgr. Marián Bohuš 

Mgr. Kamil Bystrický Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Ing. Ladislav Matejka Mgr. Richard Medal 

Ing. Miloš Mičega Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Mgr. Martin Petrík 

Ing. Richard Ščepko Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A 

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 20. Konštatujem, že tento návrh ste schválili. Posledný návrh predložil pán poslanec 
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Bystrický, ktorý navrhuje ako bod číslo 2. Informácia o aktuálnom stave Kultúrneho centra 

Hviezda alebo Centrum kultúrneho centra Hviezda. Asi takto to bolo. Tak. Áno, tak? Ako sa 

presne ten bod mával volať?“ 

Mgr. Kamil Bystrický (poslanec)  

„Aktuálnom stave vybudovania Centra kultúrno-kreatívneho potenciálu Hviezda.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Podáva uznesenie o aktuálnom stave Kultúrno-kreatívneho centra Hviezda. Prosím hlasujte, 

ďakujem.“ 

Číslo hlasovania: 5 

Zmeny a doplnky - Hlasovanie o návrhu Mgr. Bystrického o doplnenie nového bodu č. 2 

- Návrh Uznesenia o aktuálnom stave vybudovania Centra kultúrno-kreatívneho 

potenciálu Hviezda - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržali sa: 3 

Nehlasovali: 4 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

   Za: 

 Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák Mgr. Marián Bohuš 

Mgr. Kamil Bystrický Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel JUDr.Mgr. Naďa Lorencová 

Bc. Mária Machová Ing. Ladislav Matejka Mgr. Richard Medal Ing. Richard Ščepko 

Mgr. Ľubomír Vavruš       

 

   Zdržali sa: 

Mgr. Ján Forgáč Mgr. Michal Moško  Patrik Žák B.S.B.A   

 

   Nehlasovali: 

Ing. Miloš Mičega Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Martin Petrík Ing. Tomáš Vaňo 

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 13, zdržali sa traja. Konštatujem, že tento návrh ste schválili. Nehlasovali štyria, čiže ako 

bod číslo 2, tým pádom ostatné body sa prečíslujú. Dobre, Takže ešte by som, dovoľte, aby 

som, minule som zabudol, aby som nezabudol dnes. O možnosť vystúpenia na dnešnom 

zasadnutí požiadal pán Jozef Sjekel e-mailom zo dňa 28. augusta. Vystúpiť chce v bode 1, 
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otvorenie a schválenie programu. Podľa čl. 9. ods. 15 rokovacieho poriadku Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne je potrebné Mestské zastupiteľstvo schválilo, či umožním pánovi 

Sjeklovi vystúpiť v rámci dnešného zasadnutia určil aj bod, v ktorom môže vystúpiť. V 

prípade, ak mesto schváli vystúpenie, navrhujem, aby pán Sjekel vystúpil v rámci bodu rôzne. 

Dávam hlasovať o návrhu možnosť vystúpenia pána Sjekla. Prosím hlasujte, ďakujem.“ 

Číslo hlasovania: 6 

Zmeny a doplnky - Hlasovanie o možnosti vystúpenia  na MsZ p. Sjekla -  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 5 

Proti: 2 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 13 

Prítomní: 20 

Návrh nebol schválený. 

 

   Za: 

Ing. Drahoslav Bočák Mgr. Kamil Bystrický Ing. Ladislav Matejka Mgr. Richard Medal 

Ing. Miloš Mičega       

 

   Proti: 

 Dominik Gabriel  Patrik Žák B.S.B.A     

 

   Nehlasovali: 

 Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Mgr. Marián Bohuš Mgr. Ján Forgáč 

Mgr. Martina Gabrhelová JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Zuzana Mišáková 

Mgr. Michal Moško Mgr. Martin Petrík Ing. Richard Ščepko Ing. Tomáš Vaňo 

Mgr. Ľubomír Vavruš       

  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 5, proti dvaja, zdržalo sa 13. Konštatujem, že tento návrh ste neschválili. Ďakujem 

pekne.“  
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BOD číslo 2 

Návrh Uznesenia o aktuálnom stave vybudovania Centra kultúrno-kreatívneho 

potenciálu Hviezda 

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Prechádzame k bodu číslo 2. Nech sa páči, pán poslanec Bystrický.“ 

Mgr. Kamil Bystrický (poslanec)  

„Kolegyne, kolegovia, tak ja vás nebudem môcť tým nejakým spôsobom časovo zaťažovať. Tú 

dôvodovú správu som predniesol 27. júna. V základe tento materiál vychádza z nej. Ja by som 

si len dovolil zacitovať, čo sme schválili vôľou 18 poslancov daného dňa 27. júna tohto roku. 

Takže dovolím si odcitovať: Mestské zastupiteľstvo v Trenčíne po prvé, odporúča primátorovi 

mesta Trenčín, aby poveril prednostu MÚ v Trenčíne zabezpečením fyzickej obhliadky 

priestorov kina Hviezda za účasti poslancov Mestského zastupiteľstva v Trenčíne v termíne do 

15. júla 2023 s tým, že termín im bude oznámený minimálne 3 pracovné dni vopred formou e-

mailu. Po druhé, Mestské zastupiteľstvo v Trenčíne odporúča primátorovi mesta Trenčín, aby 

poveril prednostu MÚ v Trenčíne zabezpečením informácií pre Mestské zastupiteľstvo v 

Trenčíne a ich predloženie na najbližšie zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne, a to 

nasledovne: predloženie správy o budovaní Centra kultúrno-kreatívneho potenciálu Hviezda, 

ktorej súčasťou bude informácia o doterajších celkových nákladoch na vybudovanie Centra 

kultúrno-kreatívneho potenciálu Hviezda a predpokladaných celkových nákladoch na 

vybudovanie Centra kultúrno-kreatívneho potenciálu Hviezda spolu s informáciou o členení 

zdrojov krytia finančných nákladov. Predložením časového harmonogramu výstavby, 

dokončenia Centra kultúrno-kreatívneho potenciálu Hviezda a ods. 3 predložením správy s 

aktuálnymi informáciami o stave a priebehu výstavby Centra kultúrno-kreatívneho potenciálu 

Hviezda. Keďže predpokladám, že všetci sme v tomto zastupiteľstve dostali pozvánku na ten 

dátum 14. september, takže sme pozvaní, aby sme sa tam teda išli pozrieť. Samozrejme, 

14. september nie je 15. júl, no ale dostali sme pozvánku. Takže pokračujem v tom uznesení, 

že toto uznesenie, ktoré sme schválili toho 27. júna, bolo zo strany primátora mesta Trenčín 
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podpísané, čiže vznikol zákonný predpoklad pre jeho naplnenie a prednosta MÚ v Trenčíne 

mal zabezpečiť jeho vykonateľnosť. To sa žiaľ nestalo. My sme to tou e-mailovou 

komunikáciou pripomienkovali. Myslím, že to bol aj kolega, kolega Mičega a dostali sme 

odpoveď od pána prednostu, aj od pána viceprimátora Forgáča, že to nejde, pretože 

stavbyvedúci sa obáva o našu bezpečnosť, aby sa nám náhodou niečo nestalo, keby sme tam 

išli do toho objektu, keďže je to stavba, ktorá je v štádiu kolaudačného procesu. Samozrejme 

na iné stavby sme bez problémov boli pripustení. Tuto nie. Mne z neznámych dôvodov. Ja som 

to aj spomínal v tej emailovej komunikácii. Nezakladá to proste dôveru, nezakladá to nejakým 

spôsobom otvorenosť, úprimnosť a hlavne nejakým spôsobom férovosť ku kolegom, lebo ak si 

dobre pamätám, aj primátor a zastupiteľstvo sú 2 rovnaké rovnocenné orgány obce v zmysle 

zákona o obciach. Takže toto nám nebolo umožnené. Ja by som bol veľmi rád, keby sme do 

budúcna sa tejto situácii vyvarovali, pretože naozaj sa z toho môže stať precedens, tzn. že my 

tu budeme schvaľovať finančné prostriedky na akúkoľvek revitalizáciu verejných priestorov, 

resp. interných nejakých subjektov, objektov a pod. a nebudeme mať, môcť v podstate vykonať 

našu kontrolnú činnosť, pozrieť sa na to atď. Ale naše hlasy sú samozrejme dobré na to, aby 

sme schvaľovali dodatky k zmluvám, keď sa navyšujú pôvodné rozpočty niekoľkonásobne, 

takže vtedy v podstate je to v poriadku, lebo my našim hlasom skrátka financujeme realizáciu 

tej stavby a aj samozrejme aj daného xy stavbyvedúceho. Takže toto mi pripadá také 

minimálne na zamyslenie a pokračujem ďalej, že môžme dnes skonštatovať, že toto uznesenie 

číslo 251 z 27. 6. roku 23, ktorým bola prejavená vôľa tých 18 volených zástupcov mesta, 

nebolo naplnené, nakoľko prednosta MÚ v Trenčíne nezabezpečil jeho vykonateľnosť. Čo 

považujem do určitej miery minimálne za pracovné zlyhanie na pozícii pána prednostu, bez 

urážky, nič osobné a dúfam, že sa po mne teraz nebude zas vlna nejakých ad hominem neviem, 

argumentov na moju adresu atď., pretože hovorím naozaj čisto v rámci pracovných vecí a 

kompetencií, ktoré nám vyplývajú z jednej aj z druhej strany. Takže na fyzickú obhliadku 

priestorov kina Hviezda poslanci MsZ v termíne do 15. júla neboli prizvaní. Tak isto 

prednosta nezabezpečil informovanie poslancov v súlade s uznesením, nakoľko toto uznesenie 

MsZ v Trenčíne nepredložil požadované informácie tak, ako mu to vyplývalo z uvedeného 

uznesenia. Pokiaľ sa nemýlim, tak dnes sme mali dostať tú správu. Čiže vo veci obhliadky 

priestorov poslanci MsZ v Trenčíne dostali prostredníctvom e-mailu napr. tieto informácie. 
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Obhliadku budovy Hviezdy bude možné uskutočniť až po kolaudácii. Prednosta úradu e-

mailom z 13. 7. 23, súčasnosti však o pohybe osôb na stavenisku rozhoduje v súlade so 

stavebným zákonom stavbyvedúci a ten obhliadku stavby v jej súčasnom štádiu neodsúhlasil, 

viceprimátor Ján Forgáč. 13. 7. 2023. Uznesenie MsZ v Trenčíne číslo 251 zo dňa 27. 6. 23 

už nie je vykonateľné, nakoľko obhliadku kina Hviezda v termíne do 15. 7., ak som spomínal, 

už nemôžme vykonať a predložiť požadované informácie na najbližšie zasadnutie MsZ na 

základe uznesenia zo dňa 27. 6. 23 už nie je možné tiež vykonať, lebo toto práve prebieha, toto 

zastupiteľstvo. No a teraz už prichádzam k tomu záveru. Ďakujem za trpezlivosť. Na základe 

uvedeného ako poslanec MsZ v Trenčíne, ako člen komisie kultúry, navrhujem, aby exekutíva 

zabezpečila informácie pre poslancov MsZ v Trenčíne a zároveň aj pre MsZ v Trenčíne, ako 

orgán samosprávy. Taktiež navrhujem vypracovať relevantný právny dokument, z ktorého 

bude zrejmé, ako do budúcna zabezpečiť, aby sa nemohla opakovať situácia, že poslancom 

Mestského zastupiteľstva v Trenčíne alebo členom niektorej odbornej komisie pri Mestskom 

zastupiteľstve v Trenčíne nebude umožnené nahliadnuť do priestorov z rozostavanej stavby, 

ktorá je financovaná z rozpočtu mesta priamo alebo aj nepriamo. Informácie by boli 

predložené na najbližšie rokovanie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne. Tento termín už aj 

vzhľadom na predchádzajúce uznesenie číslo 251 zo dňa 27. 6. 23 pokladám za primeraný a 

splniteľný. Myslím, že najbližšie rokovanie zastupiteľstva máme 26. septembra. Takže teraz 

prichádzam k návrhu na uznesenie, čiže Mestské zastupiteľstvo v Trenčíne po prvé, odporúča 

primátorovi mesta Trenčín, aby poveril prednostu MÚ v Trenčíne zabezpečením informácií 

pre Mestské zastupiteľstvo v Trenčíne a ich predloženie na najbližšie zasadnutie Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne a to nasledovne: predloženie správy o budovaní Centra kultúrno-

kreatívneho potenciálu Hviezda, ktorej súčasťou bude informácia o doterajších celkových 

nákladoch na vybudovanie Centra kultúrno-kreatívneho potenciálu Hviezda a 

predpokladaných celkových nákladoch na vybudovanie Centra kultúrno- kreatívneho 

potenciálu Hviezda spolu s informáciou o členení zdrojov krytia finančných nákladov. Po 

druhé, Mestské zastupiteľstvo v Trenčíne odporúča primátorovi mesta Trenčín, aby poveril 

prednostu MÚ v Trenčíne zabezpečením písomného stanoviska s odôvodnením zmarenia 

fyzickej obhliadky priestorov kina Hviezda za účasti poslancov Mestského zastupiteľstva v 

Trenčíne v termíne do 15. júla 23 v súlade s uznesením číslo 251 Mestského zastupiteľstva v 
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Trenčíne zo dňa 27. júna 2023 a ods. 2 návrhu právneho podkladu, ktorý umožní do budúcna 

fyzickú obhliadku priestorov stavby počas jej uskutočňovania, ktorej stavebníkom bude mesto 

Trenčín alebo organizácia v jeho zriaďovateľskej pôsobnosti za účasti poslancov Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne alebo členov komisie pri Mestskom zastupiteľstve v Trenčíne. 

Ďakujem pekne za pozornosť. Snáď som vás moc neunavil.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem. Otváram diskusiu. Pán poslanec Mičega.“ 

Ing. Miloš Mičega (poslanec)  

„Ďakujem hlavne kolegovi Bystrickému, že sa tejto téme venoval a ďakujem aj mestu Trenčín, 

že mi poslalo pozvánku na otvorenie, slávnostné otvorenie Kultúrno-kreatívneho centra 

Hviezda. A dovolím si zareagovať jednou vecou, že za normálnych okolností by som sa na 

takéto niečo tešil. Za normálnych okolností, by som si spomínal na 80, zaspomínal na 

osemdesiate roky, keď som tam išiel na prvé diskotéky. Možno ešte aj skôr, keď sme tam zo 

školy chodili, ale poslať pozvánku na slávnostné otvorenie a mesiac predtým, s prepáčením, 

poslať nielen mňa, ale aj ostatných kolegov, nechcem, chcem byť slušný, kde... Že nás 

nepustíte nahliadnuť do priestorov kina Hviezda. V čase, keď tam prebiehali alebo končili 

stavebné práce, čo nikomu nebráni, aby sme tam mohli nahliadnuť. V čase, keď kedykoľvek 

bolo treba poslanci zdvihli ruku a odobrili aj navýšenie finančných prostriedkov, odobrili aj 

dodatok ku zmluve, tak pokladám to za výsmech. Neviem, ako ostatní kolegovia, ja osobne, 

pán primátor, ti to tu rovno nechám, pretože necítil by som sa komfortne niekde, kde ma 

niekto pozýva hýriť a pritom týždeň, mesiac predtým ma, s prepáčením, poslal, nechcem 

povedať fakt, kde. Ako pri všetkej úcte očakávam aj pána prednostu, ktorý by sa mal vyjadriť 

k tomu, prečo došlo k tomu, že poslanci nemohli vykonávať plne hodnotne svoj mandát. 

Ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Keďže ten materiál vo Hviezde sme chceli predložiť na riadnom zasadnutí 26.9., tak ho tam 

aj predložíme so všetkým tým vyjadrením, aj s odpoveďami na to, čo práve tu zaznelo. Aj s 

právnym vysvetlením, prečo to tak bolo a určite by som, ale v tomto prípade z toho nevinil 
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prednostu MÚ. Uznesenie má odporúčací charakter. Odporúčanie je, myslím, slovo jasne 

povedané, čo tzn. že odporúčate. Zároveň my dodáme aj písomne na najbližšom zastupiteľstve 

v rámci materiálu. Nechceli sme to predkladať dnes. Jano Korienek má dovolenku atď., takže 

chceli sme to a chceme to predložiť normálne ako riadny bod programu na dvadsiateho 

šiesteho, kde všetko vysvetlíme, prečo to tak je, prečo sa to stalo, právne, prečo to nie je 

možné. Vlastne v písomnej podobe tak, aby vám bolo všetko vysvetlené a vyrozumené, prečo 

to tak bolo. Viac k tomu nebudem teraz sa vyjadrovať, ani špekulovať, ani komentovať nič 

viac. Pán poslanec Ščepko, nech sa páči.“ 

Ing. Richard Ščepko (poslanec)  

„Dobrý deň, ďakujem. Ja som sa chcel, akože dal som dosť predtým, než pán primátor 

spomínal, že teda všetky tie veci budú vysvetlené neskôr. Ja len som sa chcel spýtať, alebo keď 

som vás tak počúval, kolegovia, tak mám len jednu otázku v zmysle, že aký stavebný rozsah 

zabraňoval v podstate kolegom ísť sa pozrieť na okej, neskolaudovaný rozostavaný objekt. Ja 

sa teraz pýtam čisto z praktického hľadiska, lebo sám chodím po stavbách nedokončených, 

neskolaudovaných. Síce sú to veľké projekty developerské, čo sa týka priemyslu a skladov. Ale 

tiež mám v aute reflexnú vestu, prilbu, obuv s oceľovou špicou a pod. Ale de facto stále 

samozrejme, po spísaní BOZP a jednoducho náležitosti, ktoré, ktorými som v podstate 

oboznámený pred vstupom do rozostavaného objektu, tak vždy mi je umožnené prísť aj do 

neskolaudovaného objektu a myslím si, že ten rozsah, kde sa montujú aj vzduchotechnika, 

montujú sa elektroinštalácie, springlery, x ďalších vecí, tak tento objekt v Hviezde, podľa 

mňa, neobsahuje až takýto značný rozsah, že či aspoň v krátkosti mi to viete niekto ozrejmiť, 

že prečo to v tomto prípade to nebolo možné ich tam pustiť, keď sa chceli pozrieť. Ďakujem.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Pán viceprimátor Forgáč.“ 

Mgr. Ján Forgáč (viceprimátor mesta)  

„Ako sa vyjadril pán primátor, že bude to na riadnom zastupiteľstve 26. 9., ale keď v 

krátkosti, navodzujú tu kolegovia, ako trošku to vyplýva aj z tvojej otázky, ako keby my sme 

vás nikdy nepustili. O pohybe osôb na stavenisku rozhoduje stavbyvedúci. Či sa mi to páči 
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alebo nepáči. My sme sa to pokúsili. Ten s tým nesúhlasil. A teraz, že do akej miery sa tam 

niekomu mohlo niečo stať alebo aké motivácie všetky možné k tomu mal, aby s týmto 

nesúhlasil, to je asi otázka na neho, nie na vedenie mesta. Ale v každom prípade to, čo bolo 

požadované, dostanete 26. 9. na zastupiteľstve. Na dnes to pripravené nie, lebo je mimoriadne 

zastupiteľstvo. To, že to, že bude, sa de facto rozhodlo v piatok, keď sa posiela pozvánka. 

Kolegovia, stále je dovolenkové obdobie, napr. Janko Korienek, vedúci investičného útvaru, 

tu nie je. Tzn. že nebol ten materiál proste ani v procese nejakého pripravovania alebo 

nachystaný, preto tu dnes predložený nie je.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Faktická, pán kolega Mičega.“ 

Ing. Miloš Mičega (poslanec)  

„Ďakujem kolegovi Ščepkovi, že sa opýtal. Ja som pôvodne rozmýšľal, že k tomuto poviem 

jednu vec, ukážem, ukážem nejakú jednu moju skúsenosť. Mne to hlava neberie toto. Pán 

Korienek mal dovolenku a uznesenie tohto Mestského zastupiteľstva je trhací kalendár pre 

exekutívu tohto mesta. Vážené kolegyne, kolegovia, pred chvíľkou ste sa dozvedeli a ja po 

deviatich rokoch, po deviatich rokoch vnímam, že akékoľvek naše snahy, a to je jedno, či ste v 

koalícii, opozícii, Južania, zo Sihote, ty ony. To, čo vy tu, na čom sa zhodnete, lebo 18 ste 

zdvihli za to ruku. Pán primátor povedal, že to má odporúčací charakter, tzn. že keď 

potrebuje hlasy, lebo tam preflákali milióny. Opakujem, milióny nad rozpočet, tak vtedy je 

poslanec dobrý a každý jeden. Keď sme sa mali pozrieť, tak tam nemôžeme ísť, lebo si to 

neželá stavbyvedúci. Viete, čo vám poviem? Vedenie stavby som oslovil, nič také nie je 

pravda, aby ste vedeli. Klamú, klamú, klamú a klamú. Dokonca mi bolo povedané, že sa 

môžem prísť pozrieť, kedy chcem. To je jedna vec. Druhá vec. Bolo tu povedané, že za mesiac 

je to otvorené. Kolega Ščepko hovorí, že po iných stavbách chodili. Pozerali ste včera správy. 

Posúvali mostnú konštrukciu, stovky, tisícky ton vážila. A oni tam boli. Bol tam, bol tam pán 

minister, bol tam šéf NDS a všetci boli pri tej stavbe. A pod tými, pod tými ostatnými prvkami 

stavebnými. A my v Trenčíne, Európske hlavné mesto kultúry nemôžeme pozrieť do kultúrneho 

stánku.“  
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Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ak dovolíte, ja sa budem držať vecnej roviny, lebo tých blábolov v éteri politických je 

momentálne strašne veľa. Sme nimi zahltený každý deň z televízie atď. a ja naozaj na bláboly 

pána poslanca Mičegu nebudem reagovať. Myslím si, že to písomné stanovisko objasní 

skutočný stav veci, aj právny, aj logistický, taký, aby každý, kto si to prečíta, porozumel, v 

čom je problém, ale je 1.000.000 vecí vo verejnom priestore, kedy logika možno hovorí niečo 

iné, ale zákony a predpisy hovoria niečo iné. Nie je to úplne bežné. Stretávam sa s tým dlho, 

aj ty, pán poslanec, nie je to pre seba nič nové. Je samozrejme, že rád to využívaš, však treba 

sa trošku popredvádzať, ale pravda je taká, že ja som v tomto úplne pokojný, lebo viem, že 

bľaboceš a nemáš pravdu. A klameš, že bľaboceš a klameš. To je ale pre teba pri tebe 

normálne, lebo ty funguješ podľa hesla, čím lepšie, čím horšie je v meste, tým lepšie. Takže 

predpokladám, že si si nenechal ujsť túto príležitosť, aby si sa zase predviedol. Ale opakujem, 

som pokojný. Ten písomný materiál, ktorý aj zverejníme, bude jasne stanovený v tom, prečo 

sa to tak stalo, prečo to tak je a v čom klameš? Aj sa zase potvrdí, že klameš. Už asi päťstý 

krát, vo svojich vystúpeniach. Samozrejme, že sme vás pozvali a radi sme vás pozvali. Keď ty 

nemáš radosť z toho, že tu máme novú Hviezdu, novú národnú kultúrnu pamiatku, je to iba 

tvoj problém. Ja osobne mám z toho naozaj veľkú radosť. Teším sa z toho, bude sa z toho tešiť 

celé mesto. A nielen štrnásteho, ale pätnásteho a ďalších x rokov, pretože budeme mať 1 

vzácny priestor, ktorý je možno jediný na Slovensku takto zameraný. Ako jediné mesto zatiaľ 

sme to zvládli v časovom limite. Takže ja som na tých ľudí veľmi hrdý a som rád, že to tu 

budeme mať za peniaze Európskej únie, šťastie, aj za peniaze mesta. Ak si ty myslíš, že sa tam 

niečo preflákalo, tak je to iba tvoj problém. Nikoho iného, lebo to, čo si ty myslíš, nikoho 

nezaujíma. Takže z tohto pohľadu musím povedať, že tvoje výrazy o preflákaní, tak si už pre 

mňa, poviem otvorene, už len taká srandovná komunikácia, na ktorú som u teba zvyknutý. 

Ľudia sami uvidia na mieste, čo to je, keď sa preflákajú peniaze, ako pekne to vyzerá, ako si 

to budú užívať . Tak keď ty to nazývaš preflákané peniaze, v poriadku, to je samozrejme tvoj 

problém. Určite to nie je problém tohto mesta a chvalabohu toto mesto, na rozdiel od teba, sa 

teší z toho, čo nás čaká a čo sa nám zase podarilo. Pán poslanec Medal, nech sa páči.“  
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Mgr. Richard Medal (poslanec)  

„Dobrý deň všetkým. Jednu pamiatku, kino Hviezda sme zachránili a osobne teraz sa tam 

teším pozrieť. Na druhú stranu mňa vôbec neteší, že iná pamiatka v inej časti mesta dneska 

padla pod buldozéry. Ale nie, o tom som chcel. Chcel som sa dotknúť toho širšieho problému, 

ktorý tu podľa mňa máme a ktorý teraz aj kolega Bystrický snaží riešiť v tom uznesení, ktoré 

ja určite podporím. A to je zamyslieť sa a nájsť nejaké právne možnosti, ako skutočne my ako 

poslanci môžeme chodiť po stavbách, ktoré sú vo výstavbe. Často sa hovorí, že politici sú 

odtrhnutí od života, že poslanci rozhodujú od zeleného stolu a tu máme typický príklad toho, 

že je to fakt, že proste my ani po tých stavbách nesmieme chodiť, že nás tam ani nikto nepustí. 

Mne to príde absurdný. Ja som sa pokúšal ako predseda investičnej komisie organizovať 

komisiu v teréne. Navrhli sme 4 stavby, na ktoré sa chceme ísť pozrieť, bolo nám to dovolené 

len na jednu jedinú líniovú stavbu, cyklotrasu na Brnianskej ulici. Nechápem, prečo na tie 

ostatné stavby sme sa nemohli dostať. Skutočne akože pri zabezpečení akýchkoľvek 

bezpečnostných záležitostí, o ktorých už hovoril aj kolega Mičega. Nevidím dôvod, prečo na 

väčšine stavieb by to nemohlo byť možné. Podľa mňa je to, je len otázka, otázka dobrej vôle. 

Prepáčte, ja možno som naivka v tomto, ale som o tom presvedčený, že je to tak. A v minulosti 

viem, že sme proste chodili po tých stavbách. Ani sme tam nedostali prilby, ani sme tam 

nedostali vesty a nikto s tým, ani sme tam nepodpisovali žiadne bezpečnostné opatrenia a 

nebol s tým problém. Takže ja veľmi pekne prosím skúsiť skutočne v rámci toho uznesenia, 

ktoré navrhuje kolega Bystrický, navrhnúť nejaký právny spôsob, ako toto zabezpečiť. Možno 

to potrebuje nejaký väčší čas na prípravu dopredu, ale ako to zabezpečiť, aby to bolo možné. 

Ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Pán poslanec, dôležité je to, čo dostanete v písomnej podobe. To tam bude naozaj 

vysvetlené. To si myslím, že bude dôležité pre verejnosť, keďže sa to bude šíriť, aby vám bolo 

vysvetlené. Vám to verbálne bolo vysvetlené, ale samozrejme, dostanete to aj písomne. 

Samozrejme, že sa to dá, keď stavbyvedúci bude chcieť. Ale nedá sa to, keď nebude chcieť. Je 

to veľmi jednoduché. A takto to je právne dané. A my nie sme mesto, ktoré má hľadať právne 

veci, nemáme právnu legislatívu na to, ako čo sa dá, lebo nedá, veď sami dobre viete, veď 
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vďaka vám sa v meste robia stovky a stovky investičných akcií. Nie 1, 2, 3, ale stovky a stovky. 

Tam, kde sa dá, ste boli a tam, kde sa proste nedá, o tom povedal stavbyvedúci. Pretože vo 

chvíli, keď sa stavba odovzdáva, za stavbu zodpovedá nie mesto, ale ten, kto ju stavia. A za 

celú. To je celé. My vám to dáme písomne a ja viem, aj mne veľa vecí hlava neberie v tomto 

meste. Aj mne, aj v tomto štáte. Veľa vecí mi hlava neberie, ale musím sa tomu prispôsobiť. A 

nič iné mi neostáva, pretože také sú zákony. A to je všetko. Ja tak trochu nerozumiem, prečo 

sa v tejto veci robí niečo, čo ani nie je. Ako naozaj trošku nadhľadu, keď sa človek na to 

pozrie, tak Hviezda je dokončená, skolaudovaná, bude daná do užívania. Vôbec nechápem, čo 

momentálne riešime. Praktická, poslanec Medal.“  

Mgr. Richard Medal (poslanec)  

„Ja sa to teda pokúsim ešte ináč vysvetliť z iného uhlu pohľadu. My tu do veľkej miery 

občanom mesta ručíme za to, že tie finančné prostriedky sú vynaložené efektívne a v súlade s 

tým, čo sme, čo sme sľubovali. A keď prídeme na stavby až potom, keď sú skolaudované, tak 

už je neskoro riešiť nejaké, nejaké naše postrehy, čo možno nie je v poriadku. Kedykoľvek sme 

boli na nejakej stavbe sa pozrieť, hlavne teda hovorím za tie cyklotrasy a chodili sme po tých 

cyklotrasách, ktoré boli ešte teda pred kolaudáciou, tak vždycky sme tam objavili nejaké 

drobnosti, ale také veci, ktoré boli ešte možné v rámci, v rámci toho kolaudačného riadenia 

potom, potom zabezpečiť, dokončiť. A viac očí, viac vidí. A na tom fakt nevidím nič zlého, keď 

nám nie je upierané, táto kontrolnú činnosť zo strany poslancov, pretože máme možnosť to 

proste nejakým spôsobom ešte, ešte treba upozorniť na nejaké chyby, ktoré si nikto iný 

nevšimol. A stávalo sa to pravidelne na tých cyklotrasách. Tak to je možno ešte taký iný 

pohľad, ktorý k tomu dáva nejakú užitočnosť. Nehovorím, že nám ide o to, že nutne proste 

musíme chodiť po stavbách, lebo sa tam chceme cítiť dôležito. O tomto predsa vôbec nie je.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ale keď si rozmanite na drobné to, čo ste povedali, tak je to nerealizovateľné. Je to 

neuskutočniteľné. A neviem si to dosť dobre ani predstaviť. Čo, čo, že vy prídete na stavbu a 

poviete, chcete, aby toto okno sa inak urobilo, aby táto kľučka bola iná. Ale ešte raz, ale ten 

projekt bude, ten projekt budete mať naštudovaný, tie stovky projektov do detailov, ako viete. 

Nechoďme, prosím, do toho, čo nerobí žiadne mesto a žiadni poslanci. A je to, je to 
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samozrejme, úplne nemožné, lebo pravda je taká, že vy predsa nemôžete prísť na stavbu, 

ktorá je vysúťažená, ktorá má jasne dané podmienky, čo, za čo sa má postaviť a teraz vy ako 

poslanci tam prídete a počas tej výstavby schválenej na základe súťaže a schváleného 

projektu, čo začnete hovoriť, že sa vám nepáči táto kľučka? Chcete inú napriek tomu, že 

nebola vysúťažená? Ako viete, nechoďme do absurdít, prosím vás. Vy máte kontrolovať podľa 

mňa finančné plnenia. Ešte jednu vec vám chcem povedať, vy ste kolektívny orgán, ja nesiem 

trestnoprávnu zodpovednosť v tomto meste. Nie vy, ja ju nesiem. Ja nesiem trestnoprávnu 

zodpovednosť. A keď chcete ešte vedieť, tak všetci chcete vedieť, tak vám poviem, že som 

vďačný za to, že táto stavba skončila. Stála má dosť veľa energie a dosť veľa stresu. A ešte 

keď vás to tak upokojí, tak chcem povedať, že ju, predstavte si, že ju vyšetrovala aj NAKA. 

Museli sme na chvíľku tú stavbu zastaviť, lebo tam dali trestné oznámenie na NAKU. Tak aj 

NAKA ju vyšetrovala a aj NAKA to vrátila a mohli sme pokračovať v stavbe, pretože ani 

NAKA tam nič nenašla. Tak dokonca až takouto kontrolou sme si prešli, pán poslanec. A bolo 

to inak, musím povedať, veľmi nepríjemné, lebo sme boli podozriví z toho, čo tu pán 

Bystrický, predtým pán Mičega a pred chvíľkou bľabotal o prehajdákaní peňazí alebo čo to tu 

splietal nezmysly. Tak aby ste vedeli, som rád, že táto stavba je za nami a buďte rád, pán 

poslanec, že ste nemuseli sedieť na mojej stoličke a nemuseli ste to riešiť, čo sme za tie 3 aj 

pol roka s národnou kultúrnou pamiatkou zažili. Koľko ohrození bolo, že sa skoro 

nedokončila. Koľko stresu to stálo všetkých tých ľudí, ktorí okolo toho chodili. A verte mi, 

všetci sme si oddýchli, že to máme za sebou. A viackrát hrozilo, že nebude ani dokončená z 

rôznych objektívnych dôvodov. Čiže predstava, že teraz tam prídete 15. júla a niečo na tom 

zmeníte, je, po prvé, nemožná a po druhé, okej, poďme sa teda rozprávať o tom, v čom má 

spočívať poslanecký prieskum, lebo ak má spočívať poslanecký prieskum v tom, že vy máte 

chodiť na stavby a rozprávať stavbyvedúcemu, čo má vymeniť alebo čo sa vám páči alebo 

nepáči na stavbe, to nie je vaša kompetencia. To nie je vaša kompetencia. A ja si myslím, že ju 

mať ani nemáte. To je všetko. A nemyslím to vôbec v zlom. To sú proste fakty a neprekračujme 

veci zbytočne, lebo si komplikujeme život ešte viac ako komplikovaný rôznou legislatívu a 

všetkým ostatným. Pán poslanec Bystrický, faktická.“ 
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Mgr. Kamil Bystrický (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Ja by som to ešte trošku tak posunul, s dovolením, do takej 

vecnejšej roviny, lebo už mám pocit, že pomaličky už prichádza ten pán Emo, ktorý nejakým 

spôsobom zas tu začne nás nejakým spôsobom ovplyvňovať. Ja by som upriamil pozornosť na 

to, že trošku sa v tejto debate vytvára naratív, že stavbyvedúci skrátka zakázal, nepraje si a 

pod. a tým pádom je to vybavené. Ja by som len podotkol, že s touto spoločnosťou bol 

zhotovený dodatok číslo 1 k zmluve o dielo zo dňa 8. 7. 21 a kde v odstavci 2 je spomínané, že 

zmluvné strany sa dohodli, že v čl. 9. zmluvy, osobitné ustanovenia sa za ods. 16 dopĺňajú 

nové odstavce nasledovným znením. A toto je veľmi podstatná. Veď bod 17 zmluvné strany sú 

povinné za účelom riadne riadneho splnenia predmetu zmluvy vykonávať po dobu zhotovenia 

diela kontrolný deň na stavenisku, bavíme sa o Hviezde a to každú stredu od desiatej do 

dvanástej hodiny za účasti stavebného dozoru, projektanta a toto je veľmi dôležité, to ešte 

podčiarknem, povereného zástupcu objednávateľa a stavbyvedúceho ďalej ako kontrolné dni. 

Čiže nič nebránilo vedeniu mesta poveriť písomne všetkých členov zastupiteľstva tým, aby 

mohli sa zúčastniť daného kontrolného dňa, ktorý prebiehal každú stredu od desiatej do 

dvanástej. Takže žiadne právne ani nejaké zákonné alebo nejaké bezpečnostné nariadenia 

nemohli ovplyvniť vlastne tú vôľu, že sme neboli pripustení v podstate na obhliadku objektu a 

vykonávať svoju kontrolnú činnosť. Ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ty si sa teraz počul, Kamil? Čo si povedal? Ja rozumiem, že si umelec. Chápem to, ale 

prosím ťa, už keď teda čítaš paragrafy a snaží sa ich nejako vykladať, tak prosím ťa, trošku sa 

zamyslí nad tým aj aká je vykonateľnosť a to jak teraz, čo mal poveriť 18 poslancov 

obhliadkou alebo kontrolným dňom? To som mal povedať, že poverujem 18 poslancov, aby 

išli na kontrolný deň Hviezdy? A keby prišli len piati? Tak čo ste mi naplnili moje poverenie? 

Alebo do akej absurdity, to tu, prosím, ťaháte? Výkon moci. Veď prosím ako, sa trošku 

skonsolidujme a nerozprávajme o to o tom, že ja to mám poverovať na základe uznesenia 18 

poslancov, aby niečo išli odkontrolovať na stavbu. Však to už preboha živého, kde sme. Pán 

viceprimátor Forgáč.“ 
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Mgr. Ján Forgáč (viceprimátor mesta)  

„Ja chcem upriamiť pozornosť najmä na to, že, že ten, kto je poverený mestom zúčastniť sa 

kontrolného dňa, tak má aj nejaké kompetencie nejakým spôsobom vystupovať. Ešte raz 

upriamim pozornosť na to, čo už bolo povedané pánom primátorom. My poverujeme 

zamestnancov investičného útvaru, pracovníkov investičného útvaru, tí majú naštudované 

všetky zmluvné vzťahy, majú naštudovaný projekt, majú naštudované povolenia, tí majú, tí 

presne vedia, že čo vlastne, akú úlohu majú na kontrolnom dni, čo majú sledovať a majú ten 

súbor informácií. To už nehovorím ani o odbornosti a nehovorím o skúsenostiach. Ako naozaj 

pri všetkej úcte, v tomto zastupiteľstve možno traja, štyria ľudia vieme čítať projekty. Myslím 

si, že ani tie zmluvné vzťahy, lebo je to rozsiahle, je to relatívne zložité, nemá naštudovaný 

každý jeden poslanec do takej miery, aby sa v nich vyznal, aby ich poznal, tie zmluvy. Proste 

účasť na kontrolnom dni ako poverený zástupca mesta, to nie je vstupenka si obhliadnuť 

stavbu. Veď to, ako to nemôžete myslieť vážne? Toto pán kolega Mičega aj toto posielal 

mailom. Ja to považujem za úplnú absurditu. Úplnú absurditu. A samozrejme, že právne by to 

možné bolo, ja netvrdím, že nie. To by právne bolo možné, ale je to absurdné, to nemôžete 

myslieť vážne.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Pán poslanec Mičega.“ 

Ing. Miloš Mičega (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Takže ja som si robil poznámky. Ja neviem, kde začať. Neviem, kde začať, 

ale pravdepodobne začnem najskôr, pán primátor, jednou, nepoviem, ani výhradou, 

vyprosujem si od teba, aby si na mňa hovoril, že čím horšie, tým lepšie si želám ja v Trenčíne. 

Vyprosujem si ťa, dobre? Teba volili nejakí ľudia, mňa niekto tiež volil. Ja sa zodpovedám nie 

tebe. Ty si ma pravdepodobne nevolil. Takže vyprosujem si, aby si ty mne hovoril, čím horšie, 

tým lepšie. Je to nehoráznosť, ako prezident Únie miest Slovenska dokážeš takýmto spôsobom 

dehonestovať poslancov. Po prvé. Po druhé, bolo tu povedané, že vstúpiť na, do toho 

priestoru kina Hviezda si alebo nám nedovolil nejaký stavbyvedúci. No ja som vám to už 

povedal, že som komunikoval s ľuďmi zodpovednými za stavby a nie je to pravda. Nie je to 
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pravda a je absurdné, že nedovolili a prosím pekne, toto sa obraciam aj na verejnosť mesta, 

občanov a všetkých, ktorí to sledujú, my sme dostali ako poslanci napísané od pána 

prednostu, že nám nebude poslancom a členom komisie stavebnej, tzn. komisie dopravy, 

výstavby, územného plánovania atď. umožnené a teraz počúvajte, prosím pekne, kde je 

nebezpečné vstúpiť? Takže do kina Hviezdy, to som povedal pred chvíľkou, bolo tu vysvetlené, 

že si to neželal stavbyvedúci. Nocľaháreň. Tam to neumožnil tiež nám nahliadnuť dodávateľ. 

Nocľaháreň. Možnože by sme tam zaľahli a spali doteraz, ja neviem. Detské ihrisko Pádivec. 

Počúvajte ma. Skúste sa zamyslieť nad tým, že poslanci tohto zastupiteľstva nemali umožnené 

nahliadnuť alebo zúčastniť sa obhliadky stavby Pádivca. Z ulice je vidno, z okna je vidno, zo 

strechy susednej budovy je vidno, ale oficiálne prísť a pozrieť a byť účastný a počúvať, 

navnímať, čo sa tam hovorí. Nie vstupovať. Ja si myslím, že kolega Medal nehovoril o tom, že 

my počas jazdy ideme meniť projekty. To tu nikto nepovedal. Tuto sa neustále vsádza do úst 

niečo pánom prezidentom, čo nie je pravda. No tak ja ti trošku ozrejmím pamäť, pán 

primátor. Veľmi dobre si pamätám, keď som bol ja predseda komisie výstavby, keď na 

základe obhliadky a urgencie, žiadosti a ochoty exekutívy, to treba priznať, samozrejme, veď 

spoločnými silami, na to sme tu, kolega Ščepko navrhol na Legionárskej pozastaviť práce a 

začať rokovania s energetikmi, aby sa na zastávke presunul ten stĺp. Vďaka tomu je teraz tá 

zastávka bezpečnejšia. Tá, ktorá je vedľa vojenskej polikliniky alebo teda vedľa Poštovej 

bývalej banky. Asi si na to každý spomenie, ako tam ten stĺp bol. To je ukážka napr. toho 

príkladu, kde poslanec, iniciatíva, ochota, viedli k tomu, že stĺp zminul cesty, preložil sa a 

dneska je tam úplne iný verejný priestor. No vrátim sa k tomu. Cyklotrasa Brnianska. Toto, 

jak si ty povedal, že niektoré veci sú v nejakej, že nepochopiteľné. No viete si predstaviť, že na 

cyklotrasu Brniansku nás nepustili? Tu píšu, že vás nepustia. Teda beriem späť, Colas vám to 

umožnil, aha, tam vás pustili. Áno, Colas Slovakia, tzn. že je to mail, je to tu písané. Tzn. že 

vrátim sa späť, ostanem pri tom kine Hviezda. Je to, pán viceprimátor, ty si vravel o tom, že 

stavebný zákon a stavbyvedúci. No ja ti poviem jednu vec. Stavbyvedúci má svoje kompetencie 

popísané v stavebnom zákone, ako chceš, ti aj paragraf poviem. Ja viem, že to nepotrebuješ 

vedieť. 46 a b, c, tam sú stavbyvedúci, projektant, stavbyvedúci, stavebný dozor a predstav si 

ty, že fakt on rozhoduje o niektorých veciach, o dodávkach materiálov, ale ak je v zmluve 

uvedené, že primátor môže poveriť, dobre si povedal, že možno je možné poveriť a ja pána 
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primátora doplním, áno, určite, samozrejme, však poverím vykonaním obhliadky. Veď my tam 

neprídeme, aby prerábali a menili a ja neviem, vymieňali betón za železo. My sme chceli len 

vykonať obhliadku, aby sme v čase, keď sme nemali informáciu, kedy bude kolaudácia, mohli 

nahliadnuť do priestorov a vykonať obhliadku. No a teraz taká jedna perlička. Viete, skúste 

sa, vážení kolegovia, kolegyne alebo kolegyne, kolegovia, teda, aby som bol slušnejší v tomto 

zmysle, zamyslieť nad tým, a to sa obraciam aj na Trenčanov, že nám poslancov v rámci 

výkonu mandátu a pritom 18 z nás tu zdvihli za to ruku, nebolo umožnené nahliadnuť do 

priestorov kina Hviezda. Nebolo umožnené, tak ako pán viceprimátor sa tu odvoláva na 

nejakú bezpečnosť. Tak ja ti poviem, že to je vyhláška 147 z roku 2013 o bezpe... Ja hovorím, 

ty si tu vravel, že dám, nemôžeme, rozhoduje o tom stavbyvedúci atď. ten zodpovedá. Ja 

nepotrebujem nič pretáčať, ja vám chcem len niečo ukázať. Takže zoberte si tú absurditu. My 

nemôžeme ísť pozrieť dovnútra do priestorov a pozrite sa, pozrite sa, toto boli chvíľku pred 

nami. Bez ľadu a skladu na streche. Vidíte to? My nemohli sme ísť a Rišo si takto tam 

bubnuje, jak sa usmieva, Riško, takto, aha. Áno. Ďakujem, že ste ma upozornil. Takto. 

Paráda. Ja ti gratulujem. Hej? Takže nám poslancom nie je umožnené ísť nahliadnuť a tam sa 

bubnuje na streche. Viete a ja vám poviem ešte jednu vec. Ten stavbyvedúci, teda ak teda fakt 

zodpovedá za všetko, tak sa ho, prosím ťa, skús opýtať, prečo v zmysle tej vyhlášky 147 z roku 

2013 nezabezpečil ochranu proti pádu osôb, ak tam boli osoby. Pozri sa, v akej blízkosti je 

tam hneď otvorený priestor. Viete, pán primátor Rybníček povedal, že ja tu robím politiku. No 

ja osobne som svedkom za x rokov jednej veci. Pán Rybníček sa vytešuje z toho, že má 

oponenta, ktorý mu tu nosí témy a to je jedno. To nemusím byť len ja. A mám možnosť tu 

pranierovať a šiť do nás, pretože, a teraz vám to poviem veľmi jednoducho, toho 15. júla 

alebo do 15. júla, keby bol naplnil to uznesenie a bol by oznámil, vážené poslankyne, 

poslanci, vybavil som vám dňa x ypsilon, máte možnosť prísť, bude sa vám venovať 

stavbyvedúci, resp. dohliadne nad vašou bezpečnosťou, tak ja vám garantujem, po prvé, bolo 

dovolenkové obdobie, možno sa nás tam zíde na jednej ruke napočítaný počet poslancov a po 

druhé, táto téma by tu dneska nebola. Dneska by vôbec nebola téma kino Hviezda. No ale to 

treba, lebo pán Rybníček má výhodu, že nás môže pranierovať. Tuto kolegovi môže povedať, 

že si vymýšľa, že chce chodiť po stavbách. Tu kolegovi povie, že ho nechápe. Mne povie, že 

bľabocem alebo čím horšie, tým lepšie. Takže na zamyslenie tomuto zastupiteľstvu, kolegom, 
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kolegyne dávam, ja viem, že pravdepodobne vaše hlasovanie aj do budúcna pri x veciach 

bude prameniť z nejakých dohôd, z nejakej, nejakého presvedčenia a skúste, prosím vás 

pekne, niekedy do toho vložiť, a to berte odo mňa ako takú prosbu, radu, môžte ma rozniesť 

niektorí na kopytách, ak to uznáte za vhodné. Skúste do toho vložiť niečo také osobné a 

povedať si, kurník šopa, no fakt, asi, asi to nemusí byť až také blbé, keby sa to robilo trošku 

inak. Kolega odbehol, ale však využijem. Je tu kolegyňa jedna, poslankyňa Trenčianskeho 

samosprávneho kraja. Je tu bývalý kolega, poslanec TSK. Tam by ste mali byť. Ja by som vám 

odporučil. Ďakujem, ďakujem občanom, že ma zvolili aj do TSK, aby som videl inak, ako to 

funguje.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ja len malá poznámka, dostanete to písomne, budete to mať vecne popísané, prečo to tak je 

a tí, ktorí, myslím, že budete čítať normálne s porozumením, tak tomu porozumiete. Prvá vec, 

ktorú chcem ale povedať, pán poslanec Mičega. Ty nielen že funguješ tak, že čím horšie, tým 

lepšie, ty nemáš rád toto mesto. A vieš prečo? Lebo ty si bol v tejto diskusii prvý dnes vo 

svojom vystúpení, ktorý mal tú drzosť povedať, že sa tam preflákali peniaze. Ty si bol ten, 

ktorý prvý zaútočil nie na mňa, na mňa kašlať, ale na toto mesto, na tých ľudí, ktorí tam 

chodia a drú už vyše troch rokov, že tam preflákali peniaze. Ty si bol ten, ktorý začal túto 

diskusiu a použil si tento výraz. Pýtam sa ťa, na základe čoho si to tvrdil a akým právom si to 

tvrdil. Keď sám seba ľutuješ pritom keď ti niekto povie, konkrétne ja, že nemáš rád toto mesto 

a vtedy si hrozne pobúrený, na základe akého práva a čoho si povedal, že sa tam preflákali 

peniaze? Takže prosím ťa, keď nechceš, aby si dostal túto reakciu, ktorú si zaslúžiš a je 

pravdivá, tak skús najprv si zapamätať, čo hovoríš, lebo mám niekedy pocit, že si taký 

emotívny a rozprávaš, že zabudneš, čo rozprávaš. Ty si bol prvý, ktorý to začal a zaútočil si 

na mesto a povedal si, že sme preflákali peniaze. Tak váž slová. A budem ich vážiť aj my. 

Faktická, nech sa páči, pán poslanec Mičega.“ 

Ing. Miloš Mičega (poslanec)  

„Pán Rybníček, skúsim to takto. Keď príde dieťa a niečo bude mať v rukách a rodič mu povie, 

ukáž, čo máš a dá ruky za chrbát, ani nepotrebujem vedieť, nepotrebujem to vedieť, ale je 

jasné, že tam niečo má, lebo to dieťa emotívne ich schováva> tie ruky, nechce niečo ukázať. 
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Vieš, keď na tomto zastupiteľstve som požiadal pred niekoľkými mesiacmi, neviem, či to bolo 

aprílové alebo tie februárové, požiadal som pána viceprimátora Žáka dokonca, ak sa 

nemýlim, aby nás informoval a dal nám správu o platbách v kine Hviezda. Povedal, že niečo 

pripraví. Nepripravil. Keď sme 27. júna požiadali, že chceme správu na najbližšie rokovanie 

MsZ, opakujem, aby ste kolegovci pochopili jednu vec, na najbližšie rokovanie. Tí, ktorí vedia 

slovenčinu a myslím, že všetci, tak najbližšie je dnešné. Tak dnes tu mala byť správa o tom, 

prečo tá Hviezda nestála, ja neviem, 3 000 000, ale stojí 5 alebo 6. Alebo koľko stojí? Takže 

keď som povedal, že dieťa niečo schováva za chrbtom a je to pravda, tak osobne si myslím, že 

keď vy utajujete niečo, tak tiež to nie je okej. Ja nejdem tvrdiť, že ste preflákali typu, že ste 

rozkradli, to som to nikdy nepovedal. Ale z troch spraviť 5, 6. Ja neviem koľko. Prečo to 

tajíte? A keď na najbližšie, tak pán Rybníček, ty môžeš 1000× hovoriť a s kľudom, s nervami 

alebo akokoľvek, že to nachystáte. To malo byť dnes. To je najbližšie.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Pán viceprimátor Forgáč.“ 

Mgr. Ján Forgáč (viceprimátor mesta)  

„Takže nikto nič nezatajuje. Každému poslancovi, všetkým dvadsiatim piatim, každý jeden 

dodatok s vysvetlením aj ohľadne Hviezdy, je zaslaný. Také sú pravidlá. Veľmi dobre to viete. 

Niektorí kolega, tento konkrétny pravdepodobne to nečíta, inak by sa nevypytoval, že aká, 

kohokoľvek, že koľko stála doteraz Hviezda. Máš to všetko v mailoch, ale ignoruješ. Tvoj 

problém, že to nečítaš. Nezakázalo vedenie mesta prístup na stavbu. To je lož. To nie je 

pravda. Písomne sa vyjadril stavbyvedúci, resp. stavbyvedúca, že nesúhlasí s tým, aby tam 

poslanci išli v tom danom momente. To je pravda. Keď ktokoľvek tvrdí, že klameme, tak on 

klame a prosím vás, poďme ďalej. Je 17: 05, lebo my sme pravdepodobne zmanipulovali aj 

pána kolegu Bystrického, aby tento nezmysel predložil. A posledná poznámka. Naozaj v piatok 

vám prišli pozvánky na mimoriadne MsZ, potom bola sobota, nedeľa. 1 deň, v utorok bol 

sviatok. Objektívne nebolo možné pripraviť tú správu. My sme nechystali toto mimoriadne 

Mestské zastupiteľstvo, neviem koľko. O tom, že ho ideme zvolať, sa rozhodlo v ten deň, keď 

vám bola zaslaná pozvánka. Tak prosím vás, buďte trošku objektívny, ja sa za to 

ospravedlňujem, naozaj by sme tú správu predložili, ale my ju chystáme, tak to máme 
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nastavené na riadne Mestské zastupiteľstvo 26. 9. Na to je niečo divné? Či dokážeš trošku 

odplašiť tie chmáry okolo seba a pozerať sa na niečo ako človek? Na tomto je niečo divné? 

Alebo nedokážeš, pán kolega? Či do všetkého treba len flácať a vŕtať.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Pán poslanec Bystrický.“  

Mgr. Kamil Bystrický (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo, pán viceprimátor, chápem, to je emočné rozpoloženie. Ja tomu 

rozumiem. Len jednu vec by som ti trošku poopravil v tvojom výstupe, poslanec nepredkladá 

nezmysly. Poslanec predkladá v zmysle rokovacieho poriadku poslanecké návrhy. Ja nemám, 

ani som tak nebol vychovaný, ja si nedovolím k svojim kolegom, ani k vedeniu mesta povedať, 

že predkladajú nezmysly, blbosti a neviem, aké pejoratívne výrazy budem používať. Takže toto 

ti len odporúčam do budúcna, aby si trošku s tým jazykom pracoval profesionálnejšie. 

Ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„A ja by som naozaj veľmi pekne poprosil, však celé zastupiteľstvo, všetkých poslancov, 

vrátane pána poslanca Mičegu, čo si myslím, že ostatní to robíte, aby čítal, maily, ktoré 

dostane a teda aspoň, keď už nič, tak nech aspoň takto pracuje pre mesto. Lebo tak ako urazil 

zamestnancov mesta, keď rozprával o preflákaných peniazoch, o preflákaných peniazoch vo 

Hviezde, o zamestnancoch mesta. Povedal si, že povedal si, že ešte raz povedal, že sme 

preflákali. A kto ich preflákal? A kto ich potom preflákal? Povedal si, že my sme ich 

preflákali. Áno, áno. A druhá vec, počúvaj ma veľmi dobre a teraz ma dobre počúvaj, pán 

poslanec Mičega. Ty si tu pred chvíľkou mne rozprával o tom, že niečo utajujeme a 

zatajujeme a následne na to si dostal odpoveď, že všetky dodatky k tým navýšeniam, o ktorým 

si tu rozprával, že z troch je päť atď., máš niekoľko mesiacov na mailoch s vysvetlením, prečo. 

Kto je klamár, kto tu bľaboce politicky? Kto si tu vytvára pre seba tú svoju politickú realitu o 

tom... Nie nedám ti už slovo. Si si ho vyčerpal. Tak prosím ťa pekne, chovaj sa, prosím ťa, 

aspoň ako profesionál, lebo chováš sa ako zbabelec. A si klamár. Tak prosím vás, prosím ťa, 

nerozprávaj ty nič o zatajení, čítaj maily. Ja viem, no ty nemáš to šťastie, ja ho mám 



 

26 

chvalabohu. Takže tak. Čiže buď taký láskavý, veľmi ťa prosím o to. Čítaj maily a pracuj, lebo 

zjavne nečítaš, nepracuješ, potom sem chodíš a bľaboceš. Pán poslanec Petrík.“ 

Mgr. Martin Petrík (poslanec)  

„Ďakujem veľmi pekne. Keďže sa nikto nehlási, dávam návrh na ukončenie diskusie. 

Ďakujem.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Dávam hlasovať o návrhu pána poslanca Petríka na ukončenie diskusie. Prosím hlasujte, 

ďakujem.“ 

Číslo hlasovania: 7 

2. Návrh Uznesenia o aktuálnom stave vybudovania Centra kultúrno-kreatívneho 

potenciálu Hviezda - Hlasovanie o návrhu Mgr. Petríka o ukončení diskusie -  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 16 

Proti: 3 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

   Za: 

 Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák Mgr. Marián Bohuš 

Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel  Peter Hošták 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško 

Mgr. Martin Petrík Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš 
 Patrik Žák 

B.S.B.A 

 

   Proti: 

Mgr. Kamil Bystrický Ing. Ladislav Matejka Mgr. Richard Medal   

 

   Nehlasovali: 

Ing. Miloš Mičega       

  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 16, proti traja, nehlasovali jeden. Konštatujem, že tento návrh sa schválil.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem pekne, prechádzame k bodu číslo 3. Návrh na schválenie uzatvorenia dodatku, 
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pardon, ešte hlasovať o uznesení pána poslanca Bystrického. Myslím, že bolo 1, však? Možno 

ešte raz prečítať, pán poslanec, ďakujem.“ 

Mgr. Kamil Bystrický (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Tak ja to ešte zopakujem v rýchlosti. Návrh na uznesenie v dvoch 

bodoch, Mestské zastupiteľstvo v Trenčíne po prvé odporúča primátorovi mesta Trenčín, aby 

poveril prednostu MsÚ úradu v Trenčíne zabezpečením informácií pre MsZ v Trenčíne a ich 

predloženie na najbližšie zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Trenčíne a to nasledovne: 

predloženie správy o budovaní Centra kultúrno- kultúrno kreatívneho potenciálu Hviezda, 

ktoré súčasťou bude informácia o doterajších celkových nákladoch na vybudovanie Centra 

kultúrno-kreatívneho potenciálu Hviezda a predkladá predpokladaných celkových nákladoch 

na vybudovanie Centra kultúrno-kreatívneho potenciálu Hviezda spolu s informáciou o 

členení zdrojov krytia finančných nákladov. Po druhé, Mestské zastupiteľstvo v Trenčíne 

odporúča primátorovi mesta Trenčín, aby poveril prednostu MÚ v Trenčíne zabezpečením 

písomného stanoviska s odôvodnením zmarenia fyzickej obhliadky priestorovky na Hviezda za 

účasti poslancov Mestského zastupiteľstva v Trenčíne v termíne do 15. júla 2023 v súlade s 

uznesením číslo 251 Mestského zastupiteľstva v Trenčíne zo dňa 27. júna 2023 a návrhu 

právneho podkladu, ktorý umožní do budúcna fyzickú obhliadku priestorov stavby počas jej 

uskutočňovania, ktorej stavebníkom bude mesto Trenčín alebo organizácia v jeho 

zriaďovateľskej pôsobnosti za účasti poslancov Mestského zastupiteľstva v Trenčíne alebo 

členov komisie pri Mestskom zastupiteľstve v Trenčíne. Ďakujem veľmi pekne za prípadnú 

podporu od kolegov a kolegýň.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem. Dávam hlasovať o tomto uznesení. Je to jedno uznesenie, takže je to jedno 

hlasovanie. Tak pán poslanec? Ďakujem, prosím hlasujte. Ďakujem.“ 

Číslo hlasovania: 8 

2. Návrh Uznesenia o aktuálnom stave vybudovania Centra kultúrno-kreatívneho 

potenciálu Hviezda - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržali sa: 2 
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Nehlasovali: 8 

Prítomní: 21 

Návrh bol schválený. 

 

   Za: 

Mgr. Marián Bohuš Mgr. Kamil Bystrický Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

 Peter Hošták Bc. Mária Machová Ing. Ladislav Matejka Mgr. Richard Medal 

Ing. Miloš Mičega Ing. Richard Ščepko Mgr. Ľubomír Vavruš   

 

   Zdržali sa: 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško     

 

   Nehlasovali: 

 Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák Mgr. Ján Forgáč 

JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Mgr. Martin Petrík Ing. Tomáš Vaňo 
 Patrik Žák 

B.S.B.A 

 

 Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 11, zdržali sa dvaja, nehlasovalo 8. Konštatujem, že návrh ste schválili. Ďakujem pekne.“  

/Uznesenie č. 314/ 
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BOD číslo 3 

Návrh na schválenie uzatvorenia Dodatku č. 8 k Zmluve o výpožičke nehnuteľnosti, 

zmluve o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy a nájomnej zmluve so spoločnosťou AS 

Trenčín, a.s  

Návrh na schválenie uzatvorenia Dodatku č. 3 ku Kúpnej zmluve č. 127/2020 so 

spoločnosťou AS Trenčín a.s. 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ideme ďalej. Bod číslo 3. Návrh na schválenie uzatvorenia dodatku číslo 8 k zmluve o 

výpožičke nehnuteľnosti, zmluva o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy a nájomnej zmluvy so 

spoločnosťou AS Trenčín. Dostali ste všetko v maily a nebudem nejakým spôsobom ďalej to 

rozrábať do detailov. Dnes môžem len skonštatovať, že podľa informácií všetkých, ktoré mám 

aj z kompetentných orgánov, jediný doklad, ktorý AS Trenčín chýba na právoplatnú 

kolaudáciu východnej tribúny, je meranie, meranie, súhlas s používaním kotlov, teda 

tepelných zariadení a chýba meranie. Tzn. v tejto chvíli je to tak, ktoré je naplánované na 12. 

septembra, tzn. že predpokladám do toho termínu, ktorý sme tam aj uviedli do 22. 9., bude 

skolaudovaná aj východná tribúna, tzn. hlavná tribúna futbalového štadióna a budeme môcť 

konštatovať, už dnes môžme konštatovať v podstate, že futbalový štadión je postavený podľa 

zmluvy. Tzn. už dnes stojí, reálne je pripravený a bude sa otvárať. Myslíme si, že vzhľadom k 

tomu, že je to otázka troch týždňov, objektívne dôvody sú v tom, že v júli alebo v auguste sa 

takéto merania neuskutočňujú kvôli vysokým teplotám a nerobia sa, robia sa, až keď sa 

ochladí, tzn. od jesene, tak som predložil tento návrh, aby sme predĺžili ten termín kolaudácie 

do 22. 9., tzn. o 3 týždne, kedy ten štadión bude skolaudovaný. To je vlastne z mojej strany v 

tejto chvíli všetko. Ja ďalej o tom, aspoň ďalej to uvádzať nebudem. Máte to v tom materiáli, 

ktorý ste dostali. Ďakujem. Otváram diskusiu. Faktická, pán poslanec Bystrický a potom 

Mičega.“  

Mgr. Kamil Bystrický (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Ja poviem úplne otvorene, úprimne, ja s týmto materiálom som mal 

problém, naozaj myslím si, že futbalovému klubu AS Trenčín pomáhame za ostatné roky, by 
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som povedal, že exkluzívne a nadmieru. Ja rozumiem, že sú problémy v určitých procesoch 

atď., napriek tomu, že som umelec, trúfam si komentovať aj, aj šport, aj určité procesné veci, 

takže myslím si, že je to absolútne v poriadku. Ja by som len skúsil sa uistiť, ak ma pamäť 

neklame, my v podstate sme futbalovému klubu navýšili ročné dotácie z 200 na pol milióna 

EUR po dobu ôsmich rokoch. Ak som nepresný, prosím, opravte ma. To bol jeden ústretový 

krok. Druhý ústretový krok v podstate je ten, že nepriamo v podstate už týmto návrhom 

odpúšťame futbalovému klubu ďalších 200.000 EUR, čo činí za ostatné obdobie 

600.000 EUR, ak sa nemýlim. Ak sa mýlim, tak ma, prosím, opravte. Myslím si, že je to naozaj 

veľmi exkluzívna podpora. Napriek tomu, že som s týmto bodom mal problém, tak ho 

podporím a vysvetlím prečo. Pretože nebudem dávať ani návrh na uznesenie alebo 

pozmeňovací návrh. Ja len vyzvem touto cestou manažment futbalového klubu AS Trenčín, 

aby v rámci dobrej vôle v rámci určitého možno kolektívneho svedomia sa zamyslelo do 

budúcnosti, či z týchto úľav v podstate alebo finančných prostriedkov, ktoré aj nepriamo aj 

priamo ako mesto Trenčín, Mestské zastupiteľstvo podporuje ten futbal, zvážilo možnosť 

naozaj časť finančných prostriedkov, nechám to na úvahu, môže to byť kľudne 200.000 EUR, 

investovalo do nákupu dajme tomu mobilného autobusového zariadenia alebo čohokoľvek, 

aby prejavilo dobrú vôľu, či už iným športovým klubom alebo aj kultúrnej obci alebo 

sociálnej obci v zmysle toho, že aby naozaj zainvestovalo ako nejaký sponzor v podstate na 

verejnoprospešné účely. Ďakujem pekne.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Dovoľte, aby som zareagoval. Ja rozumiem, že toto A je také celkom pekné povedať, že veď 

im odpúšťame a veď by mohli zasponzorovať, ja neviem čo. Ale B sa nehovorí. Tak ja to teraz 

poviem, a to B poviem verejne a verím tomu, že toto je dosť zrozumiteľné, čo poviem. 

Futbalový klub AS Trenčín zo svojich zdrojov postavil v Trenčíne futbalový štadión, ktorý 

dnes stojí. A teraz prosím, keby sme to dobre mohli počúvať, v súčasnej hodnote 

29.127.083 EUR a 20 centov. Ukážte mi, prosím vás, jeden jediný športový klub v tomto 

meste, ktorý za posledné roky investoval z vlastných zdrojov do športovej infraštruktúry skoro 

30.000.000 EUR. Chcem len povedať, že futbalový klub AS Trenčín je 1 z najväčších 

investorov v meste Trenčín. To nie je iba futbalový klub. To je investor, ktorý v tomto meste 
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pre obyvateľov tohto mesta postavil štadión za 30.000.000 EUR. Ako zdá sami, samozrejme 

môžeme vyzývať každý jeden klub, aby to sponzorovali alebo tam to sponzorovali, hentam to 

sponzorovali a tomu pomohli, len prosím, ani žiadne kultúrne stredisko, ani žiadna kultúrne 

združenie a ani žiadny športový klub v tomto meste nepreinvestoval 30.000.000 EUR. Štadión 

stojí, o pár týždňov bude skolaudovaný s kapacitou skoro 7000 divákov a jeden z najkrajších 

na Slovensku. A je to zázrak, že sa im to podarilo, pretože tieto zdroje stavajú, stavali cez 

Covid, cez vojnu na Ukrajine, cez brutálne zvýšenia inflácie a nákladov na stavebné materiály 

a ustáli to. Nie sú to žiadny multimilionári, ani multimiliardári, sú to vo svojej podstate úplní 

blázni, lebo šport a kultúru dnes naozaj, prepáčte, myslím to v dobrom, robia blázni, pretože 

ani kultúra, ani šport v tejto chvíli nie je nejaká zisková záležitosť. Tí ľudia sú nadšenci, tí 

ľudia milujú to, čo robia a milujú to a snažia sa získať odvšadiaľ peniaze. A títo blázni 

postavili v Trenčíne štadión za 30.000.000 EUR. Tak len chcem to podotknúť, že je to jeden z 

najväčších investorov v Trenčíne. Pán poslanec Mičega, nech sa páči.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem za slovo. Ja by som si dovolil pogratulovať. Táto misia začala, ak sa nemýlim, v 

júli, 2. júla 2015, pán primátor, ja som zmluvu s futbalovým klubom podporoval. Dokonca ja 

som ťa v tom štrnástom volil. Myslel som si, tak ako všetci vtedy, že budeme mať futbalový 

štadión tak, ako bol prezentovaný vizualizáciou, 4 tribúny, hovorilo sa o desiatich tisícoch, 

dobre. Teraz som sa dozvedel, že 7, ale dobre, chýba tam ešte tribúna a fakt som bol nadšený, 

dokonca som zdvihol ruku za to. Všetko bolo tak, ako malo byť. Len potom som zistil, že, že 

nie všetko je tak, ako je povedané. Najprv bolo povedané, že štadión bude v šestnástom, 

potom v sedemnástom na jar, nakoniec sa začal v osemnástom pred voľbami. Posúvame 

termín jeden za druhým, no a tie najzákladnejšie termíny, opravte ma, ak sa mýlim, prosím 

vás, nehľadajte tam v dátume nejaké, avšak kľudne si nájdete dôvod na to, aby ste ma 

náhodou opravili, ale pointa je inde. Štadión mal byť postavený x razy, ale zmluvná pokuta 

200.000 EUR, ak nestihne postaviť štadión, mala byť zaplatená do 31. 12. 21. odpustená, do 

31. 12. 22 odpustená. To je 400.000. A dnes tu máme tretíkrát odpustených 200.000. To je 

600.000 odpustených. Pán primátor, ty tu teraz dávaš na misku váh najväčšieho investora 

tvojho brata v Trenčíne. Či je blázon, to ja nechám na teba, na hodnotení iných. Ja 
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zastupujem občanov tohto mesta. Ja zastupujem aj tých, ktorí v štrnástom videli, že ten 

štadión fakt bude postavený. A predstav si a zastupujem aj tých, ktorí dneska vidia, že sú 3 

tribúny. Takže tvoja misia dnes víťazoslávne tu tvrdiť o nejakej kolaudácii potemkinovskej 

nejakej stavby, ktorá síce na vizualizácii, keď chodili tu pred MÚ fanúšikovia ešte v štrnástom 

pred voľbami, ktorí tiež boli oklamaní a chváliť sa tu s tromi tribúnami. Hlavná v 

nedohľadne, teda myslím terajšia hlavná, hej? V nedohľadne. Čo počúvam informácie, nie 

som si istý, či bude dostavaná. Aspoň nie tak, ako by mala byť ako štadión, ale to už je druhá 

vec. No a potom 29.000.000. Rozmýšľam nad tým: "Kde udelali tí soudruzi chybu?" Celé 

Slovensko má postavené štadióny rádovo za niekoľko miliónov. Sú to také tí klasické štadióny, 

kde prídu ľudia, cítia sa komfortne a majú všetko, čo k tomu patrí. My máme za 29.000.000 

nedokončený. Možno keď dokončia hlavnú tribúnu, teda tú jestvujúcu, tzn. že to bude nejaká 

obyčajná, tak to bude stáť 50.000.000. A čuduj sa svete, za 50.000.000 stavajú v zahraničí 

Marakany pomaly. A tuto, tuto máme 3 tribúny za 29.000.000. No dobre, keď 29.000.000. 

Mám takú technickú otázku, keď sme schvaľovali predaj v dvadsiatom, tak vtedy bolo 

povedané, že podmienkou predaja je, ak sa nemýlim, opravte ma, ale sa nebudem môcť mýliť, 

že preinvestovali 7,2 milióny bez dph, že to majú preukázať. Ja som tu navrhol teda, aby, aby 

to preukázali a to bolo zamietnuté, schované pod koberec. Takže ja sa pýtam teraz, v 

dvadsiatom mali 2,4 milióna, 2,4 milióna, opakujem, zo Slovenského futbalového zväzu. 

4.000.000 dostali z Úradu vlády, 6,4 a ja som povedal, nech teda preukážu, že preinvestovali 

7. A Bolo mi povedané, že nie, však ste to ani neschválili, kolegovia, kolegyne, tzn. pozrite si 

na tie fotky a oni tam dokázali 22.000.000 dať. Pritom sa tam nerobí, pozrite sa, koľko sa tam 

nerobí. Možno ich tam dali. Ja nemám problém s tým, aby túto misiu, pán primátor, ktorú si 

začal, začali sme ju spolu. Nemám problém s tým, aby som zdvihol ruku za odpustenie 

200.000, povedzme tak, ako kolega navrhol, že teda nech sa za to niečo kúpi. Ja neviem, či s 

tým máte problém. Môže to byť napr. aj ten autobus, ktorý by slúžil nielen futbalistom, ale 

všetkým športovcom. A blíži sa Európske hlavné mesto kultúry, kľudne môže slúžiť 

kultúrnikom. Sú tu kolegovia poslanci, ktorí vraj kultúru, však sa stretávajú aj s členmi klubu 

Sihotiar, však oni si platia autobus, keď idú na vystúpenie. Nech ukážu tu... Povedzte mi, čo je 

to 200.000 pri 29.000.000. To neni ani, to je pol percenta? Dobre, hovorím? Či zle počítam? 

Pol percenta. Čo to je pre taký klub 29.000.000? Najväčší investor v Trenčíne. Toto, toto, keď 
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počujú tí investori spoza mostov, napr. v priemyselnom parku alebo niekde inde, ktorí tu ozaj 

dávajú investície, tak sa musia za hlavu chytať, lebo zároveň s tým im treba povedať aj 

informáciu, že toto mesto je na tom tak dobre, že 36.000 m², presne 36.013 v centre mesta sme 

predali za 5, 50 akciovej spoločnosti, obchodná spoločnosť AS Trenčín. Za 5, 50. No a prečo 

som povedal misia dokonaná? My sme dodatkom číslo 1 im tých 200.000, za čo sme im to 

predali, odpustili. Tzn. v roku 2021 dodatkom, ktorý sme teda nie číslo 1, ale tým, ktorým sme 

im 200.000 odpustili, sme im dali 36.000 m zadarmo. Tým dodatkom z decembra 22, to je 9 

mesiacov necelých dozadu, keď sme im odpustili ďalších 200.000, tak z peňazí obyvateľov 

tohto mesta sme im dali 36.000 m zadarmo a ešte na každý meter sme im 5, 50 zaplatili. No a 

to by boli blázni, aby neinvestovali v Trenčíne, pretože ak im dnes odpustíme ďalších 200 000, 

tak predstavte si, že budú mať 36.000 m zadarmo. A 11 EUR na každý meter dostanú ešte 

cash. No ja by som chcel vidieť a teraz použijem tvoj výraz, pán primátor, takého blázna, 

ktorý by to nezobral. No len najhoršie na tom, ty si to sám viac razy povedal, že jeden z tých 

bláznov je aj tvoj brat. Je mi to ľúto, ale je to tak. Takže bratovi to dávaš. Ja to chápem. Aj 

ľudia mi to hovoria, že Miloš veď to dáva bratovi. Áno, ja to chápem. Komu inému by si 

nepomohol? Však samozrejme. No len potom ja sa opýtam, keď som bol tam vpredu, ja som tu 

kolegom, kolegyniam, tebe čítal z audítorskej správy. A mám jednu otázku. Nemusíš mi 

odpovedať, pán primátor teraz a možnože odpovieš potom, pretože predpokladám, že niekto 

zastupuje akcionára, to je mesto, v obchodnej spoločnosti, no a tam sa objavilo v účtovníctve, 

že konateľ spoločnosti, tvoj brat, si z tejto firmy, ktorej teraz ideme dať 200.000, tzn. z 

futbalového klubu zobral 280. A on ich tam 8 rokov nevrátil. A ten audítor konštatoval, že to 

zaraďuje medzi nedobytné pohľadávky. Ja sa pýtam verejne, či je vrátená táto pohľadávka a v 

účtovníctve bola zaúčtovaná ako príjem. My ideme odpustiť 200.000 a zoberte si, že konateľ 

spoločnosti si do svojej druhej firmy, kde je konateľ, 280 zobere. Verejné zdroje tam ideme 

dať. Veď to sú neni moje peniaze, ani vaše, veď my tu niekoho zastupujeme. Toto nebolo v 

maily, pán primátor Rybníček. Toto v maily nebolo. Na toto sa pýtam teda. Viete, mňa osobne 

mrzí, že ten futbalový štadión a zase sme v tej situácii, keď som v tom šestnástom začal 

upozorňovať na chyby v procese, keď som v sedemnástom, bol som, ja ani nejdem citovať, čo 

všetko som bol a čo ja sa neľutujem tak, aby takto, aby si potom nepovedal, že sa ľutujem, ja 

sa neľutujem. Ja som si to odžil, ja som s tým stotožnený, útoky na moju osobu som prežil, 
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som tu. Ani nepotrebujem zadosťučinenie, že ten Mičega mal tu pravdu. Len ma najviac mrzí 

a zase je to presne o tom istom, ako s tým kina Hviezda, že kurník šopa, raz povedať, že no 

áno, bolo to tak a teda vieš čo, viete čo, občania, ospravedlňujem sa, ten štadión nemá 4 

tribúny, má len 3. Ospravedlňujem sa, že neni skolaudovaný v šestnástom, ani sedemnástom 

na jar, ale je skolaudovaný v dvadsiatom treťom, teda ak bude. Ospravedlňujem sa, že som 

vám vtedy hovoril iné. Dneska, dneska to máte nedokončené. Jednoducho, pán primátor 

odišiel, ale však ja nechcem byť osobný. Ja viac menej, vážené kolegyne, kolegovia ku vám, ja 

predpokladám, že ste stotožnení s tým a zdvihnete ruku za tento dodatok, ktorý odpúšťa 

200.000. A to je jedna z vecí, prečo som to spojil teraz s tým kino Hviezda. Tu je dôvodová 

správa. Máte ju aj vy. Pán kolega, že ju mám aj mailom, ja som si ju prečítal. Predstav si, 

prečítal. Ďakujem, že si ma pochválil. Ja tu nevidím ani slovo o tom, že 200.000 sa odpúšťa. 

Je to až potom tu v samotnom texte zmluvy, že sa síce neodpúšťa 200.000, ale sa to len 

presúva, že keď to nebude do 22. 9. Prečo to nie je v dôvodovej správe? Prečo nenapíšete v 

tej dôvodovej správe, vážené poslankyne, poslanci, AS Trenčín nestihli zmluvný termín, majú 

platiť zmluvnú pokutu 200.000, odpúšťame 200.000, pretože to investujú na štadión a bolo by 

to čistejšie. S týmto ja mám problém. S týmto, že tu poslanci sú pokladaní za zdvíhačov rúk a 

to neberte ako urážku, ja hovorím aj o sebe, že nemáme nejaký trošku názor, tak povedať, 

áno, vážne to tam malo byť. Veď my neposúvame termín alebo len termín, ale my im aj 

odpúšťame 200.000. Viete, toto sú tie veci, ktoré keď ja sledujem, ma najviac mrzí... Potom 

napr. ja, ja by som rád vedel a to budem sa pýtať v interpelácii, pán primátor, to tu mám 

písomne, by som rád vedel, ako napr. ďalej sa bude pokračovať s výstavbou štadióna a akým 

spôsobom bude zabezpečené, aby, aby spĺňal kritériá UEFA, ktoré nám bolo, pozor, zmluvne 

deklarované. Viete o tom, že my máme v zmluve a v pätnástom 2. júla, ja som si fakt prečítal 

ešte aj tú zmluvu z 2. júla, ešte aj tú správu, ktorou to bolo predkladané. Tak viete čo bolo 

povedané? Že pri kolaudácii bude mať štadión a spĺňa kritériá UEFA číslo 3. Opravte ma, ak 

sa mýlim. Takto to je. A ja keď si pozerám, to nebolo tiež v maily, pán viceprimátor, kritériá 

číslo 3, tak mimo iného je tu napr. uvedené minimálny rozmer plochy. A viete, čo je napísané? 

Že povrch, hracia plocha musí byť rovná bez reálnych nerovností, pokrytá prírodným 

trávnikom alebo hybridným trávnikom, tzn. trávou, a zavlažovacie atď. Prečo napr. tu v tej 

dôvodovej správe nie je, páni poslankyne, páni poslanci, síce im odpúšťame alebo teda ani to 
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tu nebudem uvádzať tých 200, ale posúvame im termín, ale oni nesplnia ani UEFu. Ja viem, 

že majú nejakú výnimku zo Slovenského futbalového zväzu, to majú, ale výnimku, výnimku 

nemajú v zmluve...“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem pekne. Pán Mičega, uplynulo 15 minút. Pán poslanec Hošták, nech sa páči, 

faktická.“ 

Peter Hošták, PhD. (poslanec)  

„Ďakujem za slovo, pán primátor, kolegovia, kolegyne. Kolegyne, kolegovia. Žijeme časy 

rastúcej polarizácie a ja by som rád vystúpil s úctou voči všetkým, čo sa na diele štadióna 

narobili. Napriek tomu by som si neodpustil aj poznámku k štátnej kultúre, ja sa dnes ani 

fyzicky necítim úplne tip top, ale my sme prišli a zástupcovia klubu možno mohli aspoň 

stručne uviesť ten materiál. Keďže mám nejaké takéto finančné pozadie, tak aj k vystúpeniu 

pána primátora krátka kritická poznámka. No preinvestovali veľké zdroje a neboli to len 

vlastné zdroje. Ten štadión stojí aj vďaka podpore z verejných zdrojov, či už to bola schéma 

na podporu výstavby štadiónov, podpora predsedu vlády svojho času, nemalá podpora, podľa 

mňa, aj z mesta Trenčín a takisto vlastné. Keď si požičiam, to sa účtovnícky nazýva tiež cudzie 

zdroje, ale dúfam, že to všetko sa usporiada. A teraz naozaj to, o čo dnes budeme hlasovať je, 

že prosba počkať ešte 22 dní. A ja túto prosbu rád podporím a aj s tým, že prajem všetkým, 

ktorí pre futbal v meste žijú a prinášajú nejaké obety, aby veľa šťastia k tomu, aby dokázali 

naplno využiť potenciál tohto diela, či už pre šport alebo pre našu trenčiansku pospolitosť. 

Ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem, pán viceprimátor Forgáč.“  

Mgr. Ján Forgáč (viceprimátor mesta)  

„Mám tu veľa vecí zapísaných, ale budem veľmi stručný. Už v prvom zmluvnom vzťahu v roku 

2015 sa jednoznačne, úplne jasne hovorí o troch tribúnach. Ako neexistuje nikto, kto, ak si to 

prečítal, kto by sa mohol domnievať, ak si to prečíta, tam je jasne zadefinovaný, čo je 



 

36 

považované za štadión. Je tam jasne vymedzené, že sa jedná o 3 tribúny. Keď to tvrdí človek, 

ktorý to sám podporil, tak potom ako skutočne, prepáčte, ja viem, štábna kultúra, jedno s 

druhé a potom kladiem rečnícku otázku, že kto je tu ovce? Lebo ja to nie som, ja viem, za čo 

som hlasoval. To za prvé. Za druhé, treba si uvedomiť, že ak nevznikne nárok, že sankcia sa 

ešte nenarodila, tak sa nemôžme baviť o odpúšťaní. My sa na žiadosť zmluvného partnera 

máme. Mimoriadne zastupiteľstvo a ideme sa k tomu kolektívne vyjadriť, lebo máme tu právo 

a tú povinnosť. Tzn. žiadnych 200.000 momentálne pohľadávka neexistuje alebo sankcia. Ona 

sa ešte nenarodila, ešte nevznikla. Samozrejme, že ten dopad to bude mať, že mi to odložíme a 

keď 22. 9. sa právoplatne skolauduje alebo skolauduje a rozhodnutie nadobudne 

právoplatnosť, tak nebudú platiť žiadnu pokutu. A ja sa ako pripájam k tomu záveru, čo 

povedal pán kolega Hošták, že ja to, samozrejme, podporím. Teším sa, ja tlieskam, lebo oni 

ten štadión postavili. Oni to stihli. Toto sú formality, na ktoré si ešte 3 týždne veľmi rád 

počkám a verím tomu, že si to všetci užijú a budú sa z toho štadiónu tešiť. Potom si ho chyťte, 

keď tam budete, lebo to nie je žiadna potemkinovská stavba, to niekto zas ako nevie, čo to 

znamená asi. Ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Chcel by som pripomenúť, že futbalový klub AS Trenčín je a. s., kde 10 % akcionárom je 

mesto Trenčín. Inými slovami, akákoľvek hodnota, ktorá v tomto majetku je a stúpa 

postaveným štadiónom, zvyšuje sa aj hodnota desiatich percent akcií mesta Trenčín. V 

konečnom dôsledku možno v budúcnosti mesto Trenčín z toho získa milióny eur. A možno nie, 

lebo paradoxne je, že holandský spolumajiteľ tvrdí, že preňho je spolupráca so samosprávou 

jedna z absolútne kľúčových, pretože on si myslí, že nič dôležitejšie v takýchto veciach, ako je 

vzájomná pomoc, neexistuje, pretože aj šport, aj kultúra je svojím spôsobom verejná 

záležitosť. Urobená pre veľké množstvo ľudí. Pamätám si na situáciu, keď som sem prišiel a 

našiel som si v kancelárii statický posudok na lízatká. Pamätám si a bolo napísané, že ešte, 

ešte pár rokov zafúka možno silný vietor a tie lízatká môžu padnúť. Boli vo veľmi zlom stave. 

Pamätám si na to, keď Slovenský futbalový zväz prikázal, že na futbalovom štadióne sa má v 

podstate iba sedieť a my sme vtedy nemali žiadne finančné zdroje a futbalový klub AS Trenčín 

vtedy zainvestoval na tú starú tribúnu, ktorú by sme potom neskôr búrali za naše peniaze, 
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300.000 alebo 350.000 EUR, aby sa tu vôbec mohol hrať futbal. Vtedy nám, aj vtedy nám AS 

Trenčín veľmi pomohol, lebo vedel, že sme riešili veľmi vážne finančné problémy v meste. A 

následne potom, čuduj sa svete, 6 rokov potom Trenčín hrával, bohužiaľ, na iných štadiónoch 

Európsku ligu a nepýtal finančné prostriedky na prenájmy tých štadiónov. Zaplatil tam stovky 

tisíc eur. Medzitým ten istý klub, síce nie v Trenčíne, čo mne je teda ľúto, ale samozrejme taký 

je právny stav, v Zamarovciach na ostrove, ktorý si tak Trenčania trošku privlastňujú, keďže 

tam 90 % Trenčanov trávi čas, postavili futbalovú akadémiu za ďalších 1,5, milióna EUR pre 

asi 450 detí. Tiež z vlastných zdrojov. Čiže dnes AS Trenčín okrem toho, že postavil štadión za 

29.000.000, postavil aj futbalovú akadémiu za 1,5. Zároveň tiež platí, že to nie je potemkiáda, 

pretože mesto Trenčín je spolu s Bratislavou, Trnavou, Dunajskou Stredou, Nitrou, Žilinou, 

Košicami a Prešovom vybraté ako mesto, kde sa majú konať Majstrovstvá Európy futbalistov 

do 21 rokov v roku 2025. Po kolaudácii hlavnej tribúny, tzn. východnej bude spĺňať táto 

tribúna všetky aspekty toho, aby sa v Trenčíne nemohli hrať len alebo mohli hrať nielen napr. 

predkolá Európskej ligy, ktorú hrával Trenčín 6 rokov po sebe, ale aj samostatná skupinová 

fáza Európskej ligy alebo Konferenčnej ligy. Áno, asi by sa na tomto štadióne nedala hrať 

Liga majstrov. To je pravda. Ale Konferenčná liga európska a Európska liga sa na tomto 

štadióne dá hrať. Je to jeden z najmodernejších štadiónov na Slovensku. A to zázemie, ktoré 

má na tej východnej tribúne, ktorá sa práve teraz ide kolaudovať, je jedna z najlepších vôbec, 

aké sú. Samozrejme mesto Trenčín, mestu Trenčín, to je na ďalšie vysvetlenie, resp. pardon, 

AS Trenčín končí na budúci rok licencia na používanie umelého trávnika. To je rozhodnutie 

výkonného výboru ULK, tzn. sezónu roky 2024 a 25 už bude musieť AS Trenčín hrať na živej 

tráve. Tzn. má ešte rok na to, aby ten trávnik vymenil. Na prelome septembra, októbra 

navštívi Trenčín delegácia UEFA, ktorá bude chodiť po všetkých štadiónoch a pozerať 

zázemie pre skupinovú fázu Majstrovstiev Európy do 21 rokov a príde aj do Trenčína. Stretne 

sa ale len s majiteľmi a s klubom AS Trenčín, zatiaľ nechce do toho nejakým spôsobom 

vzťahovať municipalitu. Preto sa tento štadión staval a preto som povedal, že sú blázni, lebo 

samozrejme, že za istých okolností ju mohli postaviť za 10, 11, 12.000.000. Rozhodli sa 

postaviť v Trenčíne jeden z najmodernejších futbalových štadiónov na Slovensku, ktorý dnes 

je porovnateľný aj so štadiónmi v Európe. Áno, nie je dokončený, ale tak, ako povedal 

viceprimátor Forgáč, zmluva medzi mestom Trenčín a aj Trenčín bola na 3 tribúny, nie na 4 



 

38 

tribúny. Znamená, že aj toto je faktická vec, ktorú treba povedať, ten štadión za istých 

okolností dokončený je. Takýchto štadiónov, ktoré nie sú úplne možno uzavreté a dokončené, 

je niekoľko v Európe. A bežne sa na nich hráva. Kapacita približne 7000 divákov už na to 

úplne postačuje a preto slová potemkiáda a dávam bratovi atď. už sa mi, nechce sa mi to už 

ani komentovať. Ani to komentovať nebudem, lebo ani to za koment nestojí. A viete, snažíme 

sa všetci podporovať šport a kultúru v tomto meste, rôznymi spôsobmi. V rámci možností tých, 

ktorých podporujeme. Niečo sú v jednotkách tisíc, niečo sú v desiatkach tisíc. Futbal a hokej 

je v tomto meste priorita, vždy bola. A podporím len to, čo povedal viceprimátor a týmto 

končím. Ja teda osobne musím povedať, že áno, nie je to jednoduché, pán poslanec Hošták, 

súhlasím s vami, je tam množstvo aj požičaných zdrojov. Ale sú to samozrejme zdroje, ktoré 

nemuselo vynakladať mesto Trenčín zo svojho rozpočtu tak, ako sa to napr. robí v Prešove a 

tým nechcem to zrealizovať, ale proste ušetrilo nám to nejaké zdroje a máme tu ten štadión. 

Samozrejme, máte plnú pravdu a ďakujem za to, že ste to povedali, aj ja budem s nádejou 

prizerať sa na to, že toto všetko zvládnu. Lebo je to extrémne náročná vec, ktorú si na seba 

naložili. Ale pre nás je to, čo ste povedali, že chvála pánu Bohu, máme tu dnes postavený 

futbalový štadión. Dokázali to a verím, že sa už budeme len tešiť. A že už to už, už je to taká 

posledná vec aj pre toto mesto, aby už sa touto, a poviem ťažkou vecou, už nemuselo ďalej, 

ďalej nejako zaoberať. Verím, že v tom septembri sa to ukončí a s tým zápasom, čo avizovala 

AS Trenčín, 30. septembra sa tá tribúna aj definitívne otvorí a začne sa hrať futbal. Výmena 

trávnika dnes podľa toho, lebo som už rokoval aj so Slovenským futbalovým zväzom, bude stáť 

niekde medzi 1-1,7 milióna EUR. Nebude to jednoduché. Zápasy, zápasy do 21 rokov 

Majstrovstiev Európy sa nemôžu hrať na umelej tráve. Čiže tu tú trávu musíme vymeniť alebo 

musia vymeniť, pokiaľ chceme tu ten šampionát mať a ja otvorene poviem, že by som bol rád, 

aby tu ten šampionát bol. Je to prestížna záležitosť. Takže ja verím tomu, že aj na toto 

nejakým spôsobom získajú zdroje a nakoniec aj toto dokážu. Ale ešte majú rok času. To len na 

vysvetlenie k tomu všetkému. A prosím vás o podporu tohto návrhu do 22. 9. 2023. Ďakujem. 

Faktická, pán poslanec Mičega.“ 

Ing. Miloš Mičega (poslanec)  

„Ďakujem. Ja zareagujem na dve veci, pán primátor. V prvom rade na to, že si povedal, že 
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tým, že vkladáme nejaké financie do štadióna, sa nám navyšuje nejaká hodnota, tak dovolím si 

dať do pozornosti, že pri 10 percentnej účasti, teda ak máme 10 %, vlastní mesto Futbalového 

klubu a nech sa mi lepšie počíta, tak dám, keď vloží 100.000, tak 100.000 by mal vložiť tvoj 

brat a 800.000 by mal vložiť Holanďan. Taká by mala byť parita, ak majú zostať zachované 

podiely. Ak my vložíme 200.000, odpúšťame 200.000 alebo aj 500.000 dávame ročne podľa 

zmluvy, tak poďme, 500.000 by mal dať tvoj brat a krát 8, 4.000.000 Holanďan. Tak by som 

poprosil nehrať sa tu, aspoň ekonómovia, verím tomu, že tomu chápu a chápe tomu aj 

predseda finančnej komisie. Myslím, že by na to mohol zareagovať, či je to pravda, že keď my 

vložíme niečo, tak každý by mal vložiť približnú paritu, aby bol zachovaný nejaký podiel. 

Alebo sa nám má navýšiť podiel. Nemáme ma 10, máme, má 50 %. Je to akciová spoločnosť. 

A druhá vec, ťažko je vyvracať niečo, čo je nevyvrátiteľné, aspoň na tomto fóre nie. Povedať, 

že lízatká si našiel správu, že sú pred spadnutím, tak si vlastne de facto potvrdil, že si konal v 

rozpore s verejným záujmom, pretože si nastúpil v desiatom a v decembri 18 sa začali búrať. 

Ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„To som nastúpil aj pri čpavku na zimnom štadióne. S takým verejným záujmom som sem 

nastúpil a rozprával som o tom, aké je to nebezpečné a pamätáš si, ako ľudia ako ty tu 

nadávali, že čo straším. A Modlil som sa. Aj ti poviem, vďaka zimnému štadiónu, keď 7000 

ľudí dupalo a celé sa to triaslo a bál som sa, aby s nimi štadión nespadol, keď sme hrali finále 

a dali sme urobiť potom statiku a chvalabohu sme to zvládli. Ale áno, takých tu je hrozne veľa 

vecí. Či som konal alebo nekonal v rozpore s verejným záujmom, to už nech si každý urobí 

názor, aký je. My nevkladáme do klubu žiadne peniaze. To si trošku mýliš pojmy. Ja chápem, 

že nie si ekonóm a tak, ale mýliš si pojmy, nevkladáme do klubu žiadne peniaze. My máme 

10 % akcií. My si prenajímame plochy pre deti. To sú nájomné zmluvy na to, aby deti mohli 

trénovať na plochách, ktoré sú tam postavené. Podobne, ako môžu trénovať deti hokejistov a 

ďalších ľudí. To sú nájomné zmluvy. To nie sú vklady do akciovej spoločnosti. To si trošku 

pletieš, ale veď to nevadí. To sa môže stať. Na tomto mieste podľa platného územného plánu 

môže stáť športovisko, nič iné, len športovisko. A títo, prepáčte, už budem hovoriť, už 

poslednýkrát to poviem, a títo blázni na tomto športovisku na základe tohto územného plánu 
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postavili futbalový štadión za 29.000.000 EUR. Zvýšili hodnotu svojho klubu. Výrazným 

spôsobom a tým pádom aj svojich akcií, vrátane mesta Trenčín. A už teda keby som mal byť 

úplne precízny, tak budem, keď by som aj odpočítal teraz dotáciu, ktorú sme dostali vďaka 

bývalému predsedovi vlády Petrovi Pellegrinimu, za čo mu teraz takto naozaj ďakujem, lebo 

sme ju vtedy od neho dostali a od Slovenského futbalového zväzu, čo bola 2,4 miliónová 

dotácia, tak tá suma je tam 22,7, milióna EUR. Hovorím ale o peniazoch, ktoré my sme 

nemuseli vydať ako mesto, čiže pre nás sú to všetky zdroje, ktoré získali bez ohľadu na to, 

odkiaľ sú, pretože ich nemuselo financovať mesto Trenčín. Tak jak si povedal, že neprídeš 

alebo nechceš prísť na otvorenie. Pôjdeš inokedy do Hviezdy, tak odporúčam ti potom ísť sa 

pozrieť aj na futbalový štadión, aj na tú východnú tribúnu. Ja myslím, že AS Trenčín ťa rado 

pozve a rado ťa tam uvidí, aj prevedie tým štadiónom a aby si zmenil názor na to, čo je v 

tvojom pohľade potemkiáda a čo nie je. Vzniká tu nielen nový priestor pre futbal, ale vzniká 

tu napr. nový priestor pre kultúru a zároveň tu vzniká aj nový priestor pre množstvo ďalších 

vecí, ktoré sa na tom štadióne a na tej východnej tribúne budú diať, diať aj mimo futbalu, z 

čoho bude ťažiť mesto Trenčín nielen Futbalový klub. Verím tomu, že všetci ostatní, pretože 

sú tam priestory, ktoré v Trenčíne neexistujú. Napr. priestor pre nejaké stretnutie, kde môže 

byť naraz okolo 600 ľudí. Takže odporúčam potom, ja verím, že AS Trenčín vás všetkých 

pozve 30. septembra, čiže ten september je silný mesiac, otvárame Hviezdu, budeme mať nový 

futbalový štadión dokončený. Ako myslím si, že toto mesto napreduje míľovými krokmi 

dopredu aj vďaka vám, aj vďaka obyvateľom. Takže ja som na to naozaj hrdý a pyšný a ja sa 

z toho nesmierne teším. A naozaj sa z toho teším. Aj z Hviezdy, aj z tohto všetkého a z ďalších 

vecí, dúfam, že sa nám podarí dokončiť zimný štadión. Z toho sa nesmierne teším. Je tu 

strašne veľa vecí, ktoré sú rozbehnuté a verím, že sa podaria. Máme dokončený štadión v 

Záblatí, z čoho mám fakt veľkú radosť. Máme štadión v Opatovej na veľmi slušnej úrovni a 

budeme ho podporovať. Je tu veľmi veľa pekných vecí, ktoré ste podporili a ktoré fantasticky 

fungujú. A ešte len budú fungovať. Tak sa prosím tešme a nehľadajme chyby všade, kde sa dá. 

Nech sa páči, faktická, pán poslanec Mičega.“ 

Ing. Miloš Mičega (poslanec)  

„Ďakujem. Ja osobne myslel, že nebudem reagovať, ale keď ty si spomenul ten hokejový 
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štadión, však aj tam treba pripomenúť, ja som rád, že si to pripomenul. Len si, vrátim sa k 

nemu, len si nepovedal nič o tých lízatkách, takže zopakujem, ty si povedal, že keď si nastúpil, 

našiel si statický posudok, že hrozí pád lízatiek, tzn. osvetlenia. A ja som ťa upozornil, že si 

tým pádom nekonal vo verejnom záujme, pretože si ich 8 rokov tam nechal. Tak potom aký 

statický posudok si našiel. No a keď ty si spojil hokejový štadión, tak aby sme si pripomenuli, 

nie je to ťažké dohľadať. No áno, ten čpavok, toto teda bola aféra, jak hovado. To musím 

takto povedať. To bola aféra, keď si vyhlásil, že tam hrozí výbuch čpavku a máš riešenie a 

dotiahol si do Trenčína trojmesačnú firmu, ktorá to za 100.000 korún, euro mala kúpiť ten 

zimný štadión. Za 100.000 EUR trojmesačná firma. To bolo vtedy ten čpavok. Tak to teda bol 

sakra problém. Ak by ste chceli, vážené kolegyne a kolegovia, ešte si pripomenúť ten zimný 

štadión, tak na YouTube je doteraz video, Hossa starší, Hossa Marcel, Hossa Marián, nebohý 

Demitra, Jánoš, Pardavý, Švehla sedia a Hossa hovorí o tebe, treba si to pozrieť, keď za 

100.000 chcel predať zimák, budem citovať ±, že klameš, že si klamár, toto hovoril Hossa, nie 

ja. Takže to bol ten zimný štadión, čo si teraz ty spomenul. Je to vyhľadateľné, dajte si do 

YouTube, tlačová konferencia, hokejisti, zimný štadión.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ja si na to strašne dobre spomínam, pán poslanec. Veď to je jasné, jasné. Jasné, že to tak 

bolo. Aj si to, aj to vyhľadateľné atď. Dokonca si pamätám, že verejnosť bola na mojej strane. 

Aj to si dobre pamätám. A pamätám si aj na to, že nakoniec s týmito istými ľuďmi časom, keď 

porozumeli, o čo mi išlo, sme si podali ruky a dnes spolupracujeme. Pretože aj to patrí k 

životu. A dnes, odvtedy sme urobili množstvo pekných projektov aj s Hossovcami, aj s Duklou 

Trenčín. A áno, ja som vtedy za to vďačný a dokonca poviem otvorene, boli to, bola to väčšia 

časť poslancov vtedy za Smer SD, ešte keď tu sedeli atď., ktorí sa vtedy rozhodli, že mi 

neverili a neodsúhlasili tú firmu. A ja som za to vďačný. Presne takto to má fungovať. 

Veľakrát sa to tu už stalo, že ja som prišiel s nejakým návrhom a neprešiel. Takých prípadov 

je tu veľa a som za to vďačný. Preto to mesto dobre funguje, lebo existuje, vždy existovala 

taká forma diskusie a protiváhy a debata. Chvalabohu, nie je to, nikdy to nebolo nejaké 

stranícke, ale vždycky to bolo také, že boli vážne diskusie. A za to som tým poslancom do 

dnešného dňa veľmi vďačný, že mi neuverili a že som vtedy môj úsudok, pretože chcel som 
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pomôcť štadiónu, jednoducho mi neprešli. Fajn, sme tu, dnes investujeme do toho štadióna. 

Tak to je. O tom je politika. O tomto má byť. O tom je vaša práca a moja práca. A ja som za 

to dnes tým poslancom, čo tu vtedy sedeli za Smer SD, vďačný. Tak ako som im vďačný za to, 

že sme toto mesto spoločne so všetkým je s Tomášom a s ďalšími proste pomohli nejako 

štartnúť. Lebo ono potom neskôr dostalo tie príjmy, ktoré mu bolo sľúbené atď. Ale mali sme 

také ťažšie obdobie s cashom atď. Všetko toto viem. Dá sa to pozrieť a je to krása. A dnes 

máme doinvestovaný zimný štadión veľmi slušne a možno bude ešte viac. Robíme na tom 

veľmi intenzívne. Áno, o tomto to všetkom je, a preto tu aj sedím, pán poslanec Mičega. A 

preto tu sedím už štvrtýkrát. A preto ma ľudia zvolili. Možno aj tí Hossovci, lebo pochopili, že 

od začiatku je to myslené preto, lebo ja mám toto mesto rád. Ty nie. Takže v tom je rozdiel 

medzi nami. A Kľudne môžeš tieto veci otvárať a je to súčasť môjho života, mojej histórie a 

patrí to k tomu. Ale som rád, že tu dnes po tých rokoch môžem sedieť a môžem byť 

primátorom obyvateľov tohto mesta a môžem im povedať, že máme nový futbalový štadión a 

máme zrekonštruovanú novú, máme zrekonštruovanú národnú kultúrnu pamiatku. A môžu sa 

cítiť extrémne komfortne v priestoroch, ktoré iné mestá nemajú alebo by nám ich mohli 

závidieť. Za to som vďačný aj vám, aj mojim kolegom, ktorí tu vedľa mňa sedia, 

zamestnancom MÚ a poviem, aj som hrdý na svojho brata, som hrdý AS Trenčín, tak ako som 

hrdý na všetkých športovcov a kultúrnikov, ktorí tu fungujú a úprimne poviem, že aj ja mám 

radosť z toho, že môžem stáť na čele mesta, ktoré takto úspešné, či sa to tebe páči alebo 

nepáči. Faktická.“ 

Ing. Miloš Mičega (poslanec)  

„Nebudem reagovať na iné veci, iba na tú tvoju jednu poznámku. Opätovne si použil výraz, že 

nemám rád toto mesto. Tak, pán Rybníček, dovolím si ti pripomenúť, či sa ti to ľúbi alebo nie, 

tiež som dostal nejakú dôveru a tiež niekoho zastupujem, tak si prosím ťa pekne uvedom, že 

každý jeden útok na každého jedného kolegu, a to je úplne lautr jedno, či je to Mičega alebo 

niekto iný, je útok na obyvateľov, ktorých máš ty zastupovať. Pred chvíľku si povedal, že ten 

zimný štadión a ďakuješ, že to vtedy nebolo schválené, tak sa asi vtedy objavila nejaká 

skupina poslancov, ktorí boli proti tvojmu názoru. De facto si tým potvrdil, že aj oponenti 

môžu mať niekedy pravdu. Takto prehryzni, stotožní sa s tým, buď nad vecou, si primátor, 
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zastupuješ všetkých, nielen svojich voličov. Ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem. Nech sa páči pán poslanec Petrík. Ja už končím, ja už nejdem nič hovoriť, 

takže...“  

Mgr. Martin Petrík (poslanec)  

„Ďakujem. Keďže sa viac bavíme o zimnom štadióne ako o futbalovom, navrhujem ukončiť 

debatu.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem, dávam hlasovať o návrhu pána poslanca Petríka.“ 

Číslo hlasovania: 9 

3. Návrh na schválenie uzatvorenia Dodatku č. 8 k Zmluve o výpožičke nehnuteľnosti, 

zmluve o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy a nájomnej zmluve so spoločnosťou AS 

Trenčín, a.s., Návrh na schválenie uzatvorenia Dodatku č. 3 ku Kúpnej zmluve č. 

127/2020 so spoločnosťou AS Trenčín a.s.  - Hlasovanie o návrhu Mgr. Petríka 

o ukončení diskusie -  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 13 

Proti: 3 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 3 

Prítomní: 19 

Návrh bol schválený. 

 

   Za: 

 Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák Mgr. Marián Bohuš 

Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Mgr. Martin Petrík Mgr. Ľubomír Vavruš 

 Patrik Žák B.S.B.A       

 

   Proti: 

Mgr. Kamil Bystrický Mgr. Richard Medal Ing. Miloš Mičega   

 

   Nehlasovali: 

 Dominik Gabriel  Peter Hošták Ing. Tomáš Vaňo   

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 13, proti traja, nehlasovali traja. Konštatujem, že tento návrh ste schválili. Dávam teraz 
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návrh na hlasovanie o uznesení, tak, ako bolo predložené, ako ste ho dostali. Budeme 

hlasovať, je to Katka Mrazová, jedno hlasovanie, však? Takže prosím, dávam návrh na 

hlasovanie o uznesení, ktoré ste dostali v rámci materiálu, ktorý vám bol predložený. Prosím 

hlasujte, ďakujem pekne.“ 

Číslo hlasovania: 10 

3. Návrh na schválenie uzatvorenia Dodatku č. 8 k Zmluve o výpožičke nehnuteľnosti, 

zmluve o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy a nájomnej zmluve so spoločnosťou AS 

Trenčín, a.s., Návrh na schválenie uzatvorenia Dodatku č. 3 ku Kúpnej zmluve č. 

127/2020 so spoločnosťou AS Trenčín a.s.  -  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 20 

Návrh bol schválený. 

 

   Za: 

 Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák Mgr. Marián Bohuš 

Mgr. Kamil Bystrický Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

 Peter Hošták JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Mgr. Martin Petrík Ing. Richard Ščepko 

Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A   

 

   Zdržali sa: 

Ing. Miloš Mičega       

  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 19, zdržal sa 1. Konštatujem, že toto uznesenie ste schválili. Ďakujem pekne.“  

/Uznesenie č. 315/ 
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BOD číslo 4 

Návrh na schválenie zámeru vyhlásiť verejné obstarávanie – nadlimitnú zákazku na 

poskytnutie služieb „Bežná a zimná údržba miestnych komunikácii a chodníkov mesta 

Trenčín“ použitím postupu priameho rokovacieho konania 

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Prechádzame k bodu číslo 4. Nech sa páči, pani Katka Mrázová, vedúca útvaru právneho.“ 

JUDr. Katarína Mrázová (vedúca útvaru právneho)  

„Dobrý deň. Dovoľte mi predložiť materiál, ktorý sa týka návrhu na schválenie zámeru 

vyhlásiť verejné obstarávanie bežnú a zimnú údržbu miestnych komunikácií, ktorú chceme 

zrealizovať postupom priameho rokovacieho konania. V podstate tak, ako sme na poslednom 

zastupiteľstve tu spolu rozprávali, bolo za uznesenie zastupiteľstva schválené, aby mesto 

Trenčín dalo výpoveď našemu súčasnému dodávateľovi služieb bežnej a zimnej údržby a 

zároveň bolo schválené, že môžme spustiť nový proces verejného obstarávania, na základe 

ktorého by sme našli nového dodávateľa týchto služieb. Samozrejme, potom ako zastupiteľstvo 

nám dalo tento mandát, my sme začali robiť prípravné práce a začali sme pripravovať nové 

verejné obstarávanie. Stalo sa však to, že 7. augusta tohto roku nám spoločnosť Begbie 

doručila odstúpenie od zmluvy a tým pádom vlastne zo dňa na deň došlo k tomu, že zmluva 

bola ukončená a že vlastne náš dodávateľ prestal poskytovať služby. V podstate sme sa dostali 

do situácie, kedy v meste Trenčín nemal kto vykonávať služby bežnej údržby. Zimná sa teraz 

nevykonáva. A v podstate muselo Mestské hospodárstvo časť svojej agendy nejakým 

spôsobom utlmiť alebo trošku obmedziť, aby dokázali poskytovať služby bežnej údržby. Tzn. 

dnes vlastne v uliciach, keď vidíte vykonávať niekoho bežnú údržbu, tak sú to zamestnanci 

Mestského hospodárstva, ktorí túto činnosť počas prechodného obdobia zabezpečujú, aby 

neostali teda ulice bez absolútne akejkoľvek bežnej údržby. Čo je ale dôležité, samozrejme, 

takýto stav pre Mestské hospodárstvo je dlhodobo neudržateľný a Mestské hospodárstvo 

nemôže vykonávať činnosti bežnej údržby bez toho, aby mali personál, kapacity, techniku, 

dlhodobo. Nehovoriac o tom, že zimnú údržbu ako takú určite Mestské hospodárstvo 
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zabezpečovať nedokáže, pretože naozaj nedisponujú kapacitami. V tejto súvislosti, keďže sme 

boli vlastne postavení pred takúto vec, že zo dňa na deň sme stratili dodávateľa, museli sme 

nájsť nejaké riešenie a riešením, ktoré navrhujeme je to, aby sme využili postup priameho 

rokovacieho konania, kedy v podstate zákon umožňuje uzavrieť zmluvu priamo s vybraným 

dodávateľom v prípade, ak ide o mimoriadnu udalosť, ktorá je nespôsobená verejným 

obstarávateľom a dostal sa ten verejný obstarávateľ do časovej tiesne, kedy už nestihne 

urobiť proces verejného obstarávania. Ten proces verejného obstarávania pri nadlimitnej 

zákazke trvá z tých našich skúsenosti okolo troch, možno až piatich mesiacoch, keď sú 

námietky alebo nejaké žiadosti o vysvetlenie s tým, že samozrejme takúto súťaž je potrebné 

pripraviť. Čiže keby sme aj hneď teraz chceli už vyhlásiť nové verejné obstarávanie, tak by 

sme určite nestihli vysúťažiť tak, aby nový dodávateľ bol schopný začať poskytovať služby 

zimnej údržby, pretože vieme a máme vlastne odkonzultované so spoločnosťou Marius 

Pedersen, kedy sme robili prípravné trhové konzultácie, že každý dodávateľ, ktorý má 

zabezpečovať zimnú údržbu, musí najneskôr 1. 9. alebo teda začiatkom septembra vedieť, že 

túto údržbu ide zabezpečovať, aby si dokázal zabezpečiť všetky potrebné kapacity od nákupu 

soli, cez stroje a personál. Tzn. že vlastne z tohto dôvodu už nestíhame urobiť veľké verejné 

obstarávanie. Preto vlastne navrhujeme, aby sme uzavreli zmluvu na prechodné obdobie na 

túto jednu zimu do 31. 3. 2024 a počas tohto medziobdobia my vlastne stihneme urobiť nové 

verejné obstarávanie, na ktorom samozrejme pracujeme naďalej a vysúťažíme dodávateľa 

tak, ako sme pôvodne plánovali na tých 48 mesiacov. Čiže celý ten materiál, ktorý je vám 

predkladaný, je vlastne predkladaný len na to, aby sme vyriešili situáciu, kedy nám vlastne 

náš dodávateľ počas plynutia výpovednej doby ukončil zmluva a prestal poskytovať služby. 

Pokiaľ ide o predpokladanú hodnotu zákazky, tá bola určená vlastne tak, že Mestské 

hospodárstvo vlastne na bežnú údržbu má v rozpočte teda vyčlenenú sumu ešte 250.000 EUR 

bez dph, kedy chce zabezpečovať také činnosti, ktoré sú vlastne nevyhnutné. Samozrejme 

činnosti typu odburiňovania a pod. aktuálne robiť nebudeme, ale proste sú to činnosti, ktoré 

sú nevyhnutné na to, aby to bežné čistenie tých komunikácií bolo v nejakom štandardnom 

režime. A s tým, že na tú zimnú údržbu je tam odhadnutá suma 500.000 EUR bez dph, čo 

znamená s dph 600.000 EUR, kde teda predpokladajú, lebo tá zimná údržba sa veľmi ťažko 

odhaduje dopredu, čiže je tam odhadnutých zhruba 45 zásahov počas tej zimnej údržby. 
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Nevieme totižto odhadnúť, samozrejme, aká zima bude. Takže toto je návrh, ktorý vám 

predkladáme a vlastne prečo sme ešte nečakali až na riadne zastupiteľstvo, je to v podstate z 

toho dôvodu, že keď sme robili tie prípravné trhové konzultácie, tak my naozaj potrebujeme 

tomu partnerovi dať vopred vedieť, že či teda má objednávať soľ atď. Žiadna firma nechce 

zabezpečovať objednávanie soli, prenájom mechanizmu a pod., keď vlastne nemá istotu, že či 

vôbec mesto do tejto zmluvy pôjde alebo nie. Takže kvôli tomuto sme nechceli čakať na dlhšie 

obdobie a aj preto, aby mestské hospodárstvo čím skôr sa mohlo vrátiť k svojej bežnej 

činnosti a nemuselo nejakým spôsobom sanovať situáciu, ktorá teraz nastala.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem. Otváram diskusiu, pán poslanec Hošták, nech sa páči.“  

Peter Hošták, PhD. (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ja len takým svojím spôsobom chcem vyjadriť určité pohoršenie, lebo 

práve preto, že nie je jednoduché nájsť náhradu za túto službu, tam bola výpovedná lehota 12 

mesiacov a z nejakých právnických vecí, ktoré asi vy vysvetlíte, sa zrazu rozhodol, podľa mňa 

dosť svojvoľne, ten dodávateľ ukončiť tú zmluvu okamžite a dostať nás do určitej situácie, 

ktorá podľa mňa nie je spravodlivá a korektná. A myslím si, že keď sa rozhodol k takémuto 

kroku a my musíme postupovať spôsobom, ktorý je naozaj primeraný jedine v takýchto 

krízových situáciách, tak by mal znášať aj zodpovednosť za to a my by sme mali využiť všetky 

právne prostriedky na to, aby sme toto mesto chránili nielen pred týmto konkrétnym 

dodávateľom, ale aj pred inými dodávateľmi, ktorí sa v budúcnosti rozhodnú takto konať. To 

mám inak povedať, ak mi raz niekto sľúbil dodať minerálku za euro a ja ju teraz narýchlo 

musím kúpiť za 1,20, tak minimálne je slušné, aby som ho o tých 20 centov požiadal, aby mi 

ich dal späť. A dúfam, že v tomto štáte je taká spravodlivosť, že tých 20 centov aj dostanem, 

ak to teda naozaj bude drahšie. Čo už väčšinou, keď sa niečo rokuje narýchlo, tak aj drahšie 

dopadne. Takže rád by som nejakú vašu reakciu, ako budeme mesto chrániť a ako budeme 

postupovať v tomto smere. Ďakujem.“ 

JUDr. Katarína Mrázová (vedúca útvaru právneho)  

„V podstate my máme možnosti také dve, zjednodušene povedané. Prvá je tá, že tejto firme 
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dáme negatívnu referenciu, tzn. že v prípade, ak by sa nám aj v budúcnosti chcela zapojiť do 

verejného obstarávania, tak budeme vedieť ju vylúčiť z následných tendrov. Takže to je taká 

prvá vec, ktorá nám ale nerieši samozrejme ten problém, ktorý ste pomenoval vy. A druhý je 

vlastne, že áno, v prípade, ak niekto spraví nejaké protiprávne konania a spôsobí škodu, tak 

môžme tú škodu vymáhať. Len otázka znie, že či toto by vlastne súd považoval za škodu, ktorá 

bola spôsobená, hej? Že neviem sa k tomuto teraz aktuálne vyjadriť, ale pokiaľ nám vznikne 

škoda, tak samozrejme tú vymáhať budeme. Môžem poprípade dať spraviť k tomu ešte 

analýzu, že či toto by bolo priechodné na to, aby sme vymáhali takýto nárok na náhradu 

škody. Ale vo všeobecnosti áno, pokiaľ nám škoda vznikne, tak ju uplatňovať budeme.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Končím možnosť vystúpiť v diskusii. Dávam hlasovať o uznesení. Mestské zastupiteľstvo v 

Trenčíne schvaľuje zámer použiť postup priameho rokovacieho konania v nadlimitnej zákazke 

na poskytnutie služieb bežná zimná údržba miestnych komunikácií a chodníkov mesta Trenčín 

s predkladanou hodnotou zákazky maximálne 750.000 EUR bez DPH, ktorú vyhlási Mestské 

hospodárstvo a správa lesov m.r.o. a výsledkom ktorej bude uzavretie zmluvy o poskytovaní 

služieb so spoločnosťou Marius Pedersen a. s. na dobu určitú do 31. marca 2024. Prosím 

hlasujte, ďakujem.“ 

Číslo hlasovania: 11 

4. Návrh na schválenie zámeru vyhlásiť verejné obstarávanie  nadlimitnú zákazku na 

poskytnutie služieb „Bežná a zimná údržba miestnych komunikácii a chodníkov mesta 

Trenčín“ použitím postupu priameho rokovacieho konania - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 0 

Prítomní: 19 

Návrh bol schválený. 

 

   Za: 

 Martin Barčák Ing. Zuzana Bednárová Ing. Drahoslav Bočák Mgr. Marián Bohuš 

Mgr. Kamil Bystrický Mgr. Ján Forgáč Mgr. Martina Gabrhelová  Dominik Gabriel 

 Peter Hošták JUDr.Mgr. Naďa Lorencová Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal 

Mgr. Zuzana Mišáková Mgr. Michal Moško Mgr. Martin Petrík Ing. Richard Ščepko 

Ing. Tomáš Vaňo Mgr. Ľubomír Vavruš  Patrik Žák B.S.B.A   
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Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 19, nehlasoval 1. Konštatujem, že tento návrh ste schválili.“  

/Uznesenie č. 316/ 
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BOD číslo 5 

Informácia o rozpočtových opatreniach vykonaných primátorom mesta 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Prechádzame k bodu číslo 5. Nech sa páči, pani Mária Capová.“  

Ing. Mária Capová (vedúca útvaru ekonomického)  

„Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Vážení páni poslanci, vážení páni poslanci, pani poslankyne, 

dovoľte mi informovať vás, že v súlade so všeobecne záväzným nariadením číslo 1/2015 

zásady nakladania s finančnými prostriedkami mesta Trenčín vykonal primátor mesta v čase 

od posledného zastupiteľstva, teda od 27. 6. k dnešnému dňu 5 zmien programového rozpočtu 

číslo 15, 16, 17, 18, 19. Tieto zmeny rozpočtu vám boli zaslané elektronicky spolu s písomným 

zdôvodnením schválených zmien. K dnešnému dňu tak boli kompetencie na zmeny rozpočtu 

primátora mesta čerpané v rámci bežných výdavkov na 43 % a v rámci kapitálových výdavkov 

na 10,5 %. Ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem, otváram diskusiu. Končím diskusiu. Toto uznesenie beriete na vedomie, takže 

neschvaľujete. Prosím hlasujte o uznesení tak, ako predložené, beriete na vedomie správu, 

beriete na vedomie.“  

Číslo hlasovania: 12 

5. Informácia o rozpočtových opatreniach vykonaných primátorom mesta - 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 

Prítomní: 18 

Návrh bol schválený. 

 

   Za: 

 Martin Barčák Ing. Drahoslav Bočák Mgr. Marián Bohuš Mgr. Kamil Bystrický 

Mgr. Ján Forgáč  Dominik Gabriel  Peter Hošták JUDr.Mgr. Naďa Lorencová 

Bc. Mária Machová Mgr. Richard Medal Ing. Miloš Mičega Mgr. Zuzana Mišáková 

Mgr. Michal Moško Mgr. Martin Petrík Ing. Richard Ščepko Mgr. Ľubomír Vavruš 
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Patrik Žák B.S.B.A.       

 

   Nehlasovali: 

Ing. Tomáš Vaňo       

 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Za 17, nehlasoval 1. Konštatujem, že tento návrh ste zobrali na vedomie, tento materiál ste 

zobrali na vedomie. Pán poslanec Moško, môžem ťa poprosiť Tomášovi Vaňovi vytiahnuť 

kartu z hlasovacieho zariadenia.“ 

/Uznesenie č. 317/ 
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BOD číslo 6 

Interpelácie 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Poďme k bodu číslo 6, interpelácie. Nech sa páči, pán poslanec Mičega, nech sa páči.“  

Ing. Miloš Mičega (poslanec)  

„Ďakujem. Interpelácia, týmto v zmysle štatútu mesta Trenčín interpelujem primátora mesta 

Trenčín a žiadam nasledovnú informáciu. Dňa 2. 7. 2015 mesto Trenčín uzatvorilo so 

spoločnosťou AS Trenčín a. s. zmluvu o výpožičke nehnuteľnosti, zmluvu o uzatvorení budúcej 

kúpnej zmluvy a nájomnú zmluvu, ďalej len zmluva. Na základe zmluvy a jej dodatkov je AS 

Trenčín a. s. súčasným vlastníkom pozemkov pod futbalovým štadiónom evidovaných na LV 

číslo 11197 a budovy so súpisným číslom 2313, čo je bývalá hlavná a stále užívaná tribúna, 

všetko v KÚ Trenčín. Podľa zmluvy z roku 2015 mali byť tieto nehnuteľnosti majetkom mesta 

Trenčín, teda jeho obyvateľov až do roku 2045. Na liste vlastníctva číslo 11197 je v časti 

ťarchy mimo iné jeho uvedené, že Slovenská sporiteľňa a. s., Tomášikova 48, Bratislava, IČO 

00151653 má k predmetným nehnuteľnostiam záložné právo a to na základe záložnej zmluvy k 

nehnuteľnostiam číslo 806/CC/22-ZZ1 zo dňa 26. 10. 22. ZMČ číslo 455/23 ďalej len záložná 

zmluva. Interpelujem Vás, pán primátor, s otázkou, či je mesto Trenčín jednou zo zmluvných 

strán záložnej zmluvy alebo či je mesto Trenčín ručiteľom za záväzky vyplývajúce z tejto 

zmluvy, alebo či mesto Trenčín inou formou ručí za záväzky obchodnej spoločnosti AS 

Trenčín a. s. Ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem. Pán poslanec Bystrický.“ 

Mgr. Kamil Bystrický (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Ja by som sa chcel spýtať v rámci interpelácie, som na ostatnom 

zastupiteľstve podal interpeláciu ohľadom komunikácie medzi COOP Jednota a mesto 

Trenčín vo veci ponuky parkovacích miest na ulici Palackého kvôli tomu, aby sa prevzdušnil 

ten priestor Zlatej Fatimy. Dostal som teda odpoveď, že pokúsime sa opätovne osloviť 
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majiteľov nehnuteľnosti priamo ohľadom riešenia náhrady parkovania tak, aby priestor Zlatej 

Fatimy zostal bez áut. Tá odpoveď bola zaslaná 21. 7. 2023. Tak chcem sa opýtať, či tam 

nejaké rokovania prebiehajú alebo prebehli alebo kedy sa plánujú? To je jedna otázka. Druhá 

otázka, začnem len tak takým opisom. Dnes podľa teda mojich informácií došlo k asanácii 

národnej kultúrnej pamiatky, tzv. Turbo generátorovne v objekte teda bývalej Meriny toho 

priemyselného parku. Chcem sa teraz spýtať, akým spôsobom alebo resp. či mesto 

disponovalo touto informáciou, resp. ako sa v rámci procesov Stavebného úradu vysporiadalo 

s touto situáciou a či nešlo tomuto zabrániť a na základe čoho sa vlastne tá asanácia 

vykonala? To je druhá interpelácia. A tretia, či sa plánuje v kapitole kultúra v rozpočte mesta 

Trenčín na rok 2024 investícia alebo resp. bežné výdavky na program a dramaturgickú 

skladbu Kultúrno-kreatívneho centra, tzv. KKC Hviezda na rok 2024. Ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem. Takže na tú prvú otázku odpovie pán prednosta, tie ďalšie 2 napíšem potom 

písomne. Dobre.“ 

Ing. Jaroslav Pagáč (prednosta MÚ Trenčín)  

„Dobrý deň prajem. Zatiaľ ešte s COOP Jednota rokovania ešte neprebehli, pretože zatiaľ 

bohužiaľ majú aj oni dovolenkové obdobie, ale predpokladám, že september, október to 

stretnutie, k tomu stretnutiu dôjde.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Ďakujem. Končím možnosť vystúpiť v bode interpelácie.“ 
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BOD číslo 7 

Rôzne 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Prechádzame k bodu číslo 7. Bod Rôzne. Nech sa páči. Kamil Bystrický, nech sa páči.“ 

Mgr. Kamil Bystrický (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Sľubujem, že to bude krátke. Musím sa ešte vrátiť k tej téme tej 

Hviezdy, keďže sa ma pracovne a osobne týka. Rád by som teda nejakým spôsobom aspoň 

informoval kolegyne a kolegov o tom, že aká bola teda tá genéza toho 50 ročného nezávislého 

kultúrneho centra, klubu, už ktoré žiaľ sa muselo z týchto priestorov vysťahovať. Prosím, 

neberte túto otázku ako nejaké politické zneužívanie témy, ale potrebujem, bol by som rád, 

keby aj široká verejnosť dostala nejaké základné informácie z druhej strany. Ja začnem asi 

tým, že považujem to za fakt, ktorý rešpektujeme. Považujem to za skutočnosť, ale nemôžeme 

sa nejakým spôsobom stotožniť a zmieriť s formou odkomunikovania v tejto veci, keďže máš 

pravdu, pán primátor, že Trenčín napreduje. Trenčín napreduje podľa tvojej optiky zvnútra. 

To je pohľad tvoj, pohľad možno tvojich kolegov, kolegýň atď. Ja sa s ním do určitej miery 

stotožňujem, ale do určitej miery musím aj povedať, že pohľad zvonku širokej kultúrnej obce, 

ktorej si aj ty súčasťou, ti isto dáva za pravdu, že nie je všetko zlato, čo sa blyští. A ja to 

musím povedať naozaj otvorene a úprimne a jasne, zreteľne a na rovinu, že to, akým 

spôsobom sa mesto Trenčín vysporiadalo s týmto priestorom, považujem za nešťastný. Zle 

odkomunikovaný a dúfam, že to bude memento pre ďalšiu komunikáciu do budúcna, pretože 

naozaj vnímam kopec tých problémov v meste Trenčín na základe toho, že sú veľmi zle 

odkomunikované. Naozaj by sme mohli nejakým spôsobom predísť viacerým 

nedorozumeniam, nejakým nezhodám atď. keby naozaj, keby tá komunikácia bola priama, 

otvorená. Keby si pred rokom, čo som si ja teda istý, že už si rok dopredu vedel, že ten klub už 

tam nebude, si nás zavolal a povedal si nám, pán primátor, páni, bohužiaľ, situácia je taká, 

projekt je nastavený takto a takto, jednoducho nemám inú možnosť. My by sme to prijali a 

snažili by sme sa nájsť nejaké iné riešenia. Takto to bolo naozaj veľmi, by som povedal, 

nešťastne odkomunikované. Čiže toto nás ako seriózne mrzí. Ja v tomto meste spolu s 
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kolegami robím tú kultúru 20 rokov, naozaj to je 20 rokov. Ja nebudem rozoberať, že čo 

robilo vedenie mesta pred 20 rokmi. Nebudem ani osobný. Len musím to takto na rovinu 

povedať v rámci toho, aby naozaj tá široká verejnosť nejakým spôsobom mala tie informácie. 

Áno, je to zlatý klenot. Ja tomu fandím. Nech sa tímu KKC darí. Pokiaľ je tu nejaká 

informácia, lebo nejaká nálada, že niekto hejtuje alebo nehejtuje. Je to čistá dezinterpretácia 

a musím sa voči tomu ohradiť, ale bohužiaľ ten tlak tej širokej kultúrnej verejnosti od Košíc 

po Bratislavu v nezávislých kultúrnych centrách je naozaj, by som povedal, veľmi, veľmi 

otázny a veľmi negatívny a myslím si, že toto si želá nejakým spôsobom ťa vyzvať k tomu, aby 

si otvoril diskusiu o tom, že čo sa dá ešte po týchto škodách napraviť, pretože mne osobne je 

to ľúto, keď mi volajú ľudia z Košíc, že preboha, čo sa nepoučili od nás? Vy neviete, čo sa 

dialo v rámci EHMK Košice 2013? To, čo sa tam u vás v Trenčíne deje? Veď ten Rišo 

Rybníček, však on je predsa bez ladu a skladu. On je predsa absolútne akože fajn atď. atď. 

Ako je toto možné? Čiže dobre, prosím ťa, v dobrom, neber to v zlom, lebo pochádzaš tak isto 

z kultúrnej obce, aj keď venuješ sa teraz profesionálne už dlhé roky tej politike a máš za sebou 

ten novinársky background. Takže ja len poprosím, aby naozaj sa nejakým spôsobom otvorila 

diskusia. Ten klub, to nezávislé kultúrne centrum, ktoré tu zanechalo, podľa môjho názoru 

dosť stopu na určitej kultúrnej generácii, lebo viac kultúrnych generácií vlastne v tomto 

meste, sú tí ľudia rozčarovaní, nerozumejú tomu atď. My nenadávame, neplačeme, len naozaj 

chce to nejakým spôsobom možno reštartovať tú komunikáciu z tvojej strany, pretože si 

myslím, že takéto, takéto zásadné, by som povedal, omyly alebo chyby v komunikácii by sa 

naozaj nemali opakovať. Lebo mne osobne je to ľúto, keď mi volajú naozaj z kultúrnych 

centier Žilina, Bratislava, proste Banská Bystrica atď. že ako to mám celé vysvetľovať. Lebo 

je mi to ľúto. Ja nemôžem robiť predsa negatívnu reklamu tomuto mestu, nie? Však tu žijem, 

tvorím tu nejaké hodnoty a pracujem to dosť dlho na to, aby som skrátka, aby mi záležalo na 

tom, aby ten kultúrny život bol v poriadku. Čiže ja len hovorím, fandím tomu projektu, áno, 

okej, ja zaujímam sa o to, že čo sa tam bude diať, ale poprosím trošku, trošku otvorenejšie a 

úprimnej komunikácii. Nedá mi to, ja dúfam, že to nezoberieš osobne, ale už aj to, akým 

spôsobom sa komunikuje, že kto bude prevádzkovať bývalé priestory klubu Lúč, nevrhá vôbec 

dobré svetlo na toto mesto, ani na tím KKC, pretože naozaj mám to potvrdené z niekoľkých 

strán, pretože v Trenčíne kultúrna komunita je malá, ale naozaj prísť a chodiť za vybranými 
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vybranými prevádzkarmi mesta Trenčín, že teda nechceš sa zapojiť do verejného 

obstarávania, že by si prevádzkoval bývalé kaviarenské priestory. Ja si myslím, že toto není 

šťastný spôsob komunikácie. Mala prísť výzva, malo to byť oficiálne písomne na papieri a 

mali byť oslovené všetky gastroprevádzky, ktoré pôsobia na území mesta Trenčín, či by 

nemali, na zdravie, či nemali záujem sa zapojiť do verejného obstarávania na prevádzku, 

prevádzku týchto priestorov. Čiže apelujem poslednýkrát, naozaj, poprosím ťa, skús to zvážiť. 

Ja budem kedykoľvek nápomocný, čo sa týka akýchkoľvek vecí, know-how atď. aby ten projekt 

aj tej Hviezdy išiel v poriadku, aby naozaj sa neopakovali chyby, ktoré sa proste opakujú, 

lebo aj predsa len nie je niečo v poriadku v meste Trenčianskom, keď naozaj aj teda ten tím 

EHMK prišiel teda o riaditeľa CITu, tzn. Kreatívneho inštitútu. Tiež to vyvoláva viaceré 

otázniky. Čiže toto tiež môže byť, podľa môjho názoru, malo byť lepšie odkomunikované, 

otvorenejšie. Napr. nemám vôbec vedomosť, či už je spustené nejaké výberové konanie, či sú 

tam nejakí uchádzači atď. atď. Keby som sa e-mailom vtedy neopýtal, tak podľa mňa ani tú 

informáciu nedostaneme, že slečna Dubačová sa vzdala tej funkcie. Takže trošku ma mrzí, že 

sme obchádzaní. Ale opakujem, neberiem to ako boj, neberiem to ako osobnú zášť voči tebe, 

beriem to skôr ako výzvu, že naozaj už sa spamätajme a začneme konať komunikačne, 

otvorene, úprimne, v predstihu, lebo naozaj záleží nám na prosperite tohto mesta po všetkých 

stránkach a naozaj to EHMK je veľká výzva. Pokiaľ sa budú opakovať takéto komunikačné 

chyby, tak ten obraz Trenčína a teraz ja hovorím naozaj ako zástupca obce celoslovenskej, že 

teda jednoducho nie je dobrý, akože to, že túto si Trenčania vážia tvoju prácu, ja to 

rešpektujem. Do určitej miery si ju vážim aj ja, ale ide naozaj o to, že aký je pohľad na to 

mesto Trenčín zvonku a ten je, bohužiaľ si myslím, v niektorých prípadoch o dosť dôležitejší v 

rámci možnej potom reprezentatívnosti a vizibility tohto mesta. Takže to je asi všetko z mojej 

strany. Ja sa tiež budem musieť ospravedlniť, že na otvorenie neprídem, pretože sa 

nepovažujem za niekoho privilegovaného, ktorý má zvlášť nejakú pozvánku, kde široká 

verejnosť, podľa mojich informácií nebudem mať prístup, len novinárska. Ja sa prídem 

pozrieť do Hviezdy, keď si tam nájdem nejaký dobrý program a rád im podám ruku a poviem 

im, že nech sa im darí. My pokračujeme ďalej. Naša situácia je taká, že začíname od nuly. Po 

20 rokoch odvedenej práce v tomto kine Hviezda. Takže, takže tak. Ber to ako hodenú 

rukavicu a verím, že nejakým spôsobom to prehodnotíš a otvoríš komunikáciu na túto tému. 
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Ďakujem.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Pán viceprimátor Žák.“  

Patrik Žák, B.S.B.A. (viceprimátor mesta)  

„Mrzí ma, že takto na záver, ale Kamil, ja by som ti možno aj uveril tomuto opäť 

predstaveniu, keby pred niekoľkými mesiacmi na YouTube kanále vašom vlastnom klubu Lúč 

nebola niekoľko minútová nahrávka hlasu veľmi podobného tvojmu ako veľmi xenofóbne 

rozpráva o zamestnancoch mesta Trenčín, konkrétne o ľuďoch, ktorí prevádzkujú Hviezdu, tak 

potom tu nerozprávaj, ako ty niekomu niečo pekné praješ. A ešte vtipnejšie, keď potom tá 

kultúrna komunita z Trenčína, ktorú si tak často spomínaš z toho robí remixy a ešte si to aj 

posiela. Tak asi si tiež niečo tí ľudia, o tebe myslia. Ďakujem pekne.“  

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Pán poslanec. Nech sa páči, faktická.“  

Mgr. Kamil Bystrický (poslanec)  

„Pán viceprimátor. Ani neviem, čo mám na to povedať. Reflektuje to tvoj, proste tvoje 

mentálne nastavenie komunikácie v politickom svete. Opäť ad hominem, opäť, skrátka 

vyťahovanie vecí, ktoré sem na túto pôdu nepatria. Si osobný, ja ti to neberiem, je to tvoj 

život, narábaj si s ním ako chceš, ale ja sa môžem len pousmiať nad tým, čo hovoríš, to je 

všetko.“ 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

„Dobre, Ja len jednu vec, pán poslanec Bystrický, Kamil. Ja si na ľuďoch vážim to, že keď sa 

dostanú do z ich pohľadu kritickej situácie, tak okamžite snažia sa hľadať riešenie. A ja 

musím dať dole klobúk pred tým, čo ako komunikujete, nový priestor na Mierovom námestí. 

Myslím si, že ten priestor dokonca aj vyzerá z toho, čo som videl, zatiaľ vnútri som nebol, 

vynikajúci klubový priestor za istých okolností a vážim si to, že to nevzdávate a že bojujete a 

idete ďalej, lebo vám na tom záleží. V konečnom dôsledku je to veľmi životaschopná vec aj 

pre samotný Lúč klub a je to životaschopná vec aj pre mesto. A mňa osobne ako primátora 
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toto veľmi teší. Ja budem rád, keď v najbližšom období si spolu sadneme, ja si osobne myslím, 

že aj mesto Trenčín, aj vaši, aj moji kolegovia alebo teda tvoji kolegovia v parlamente by 

kľudne podporili nejako dotáciou aj to prerábanie tých priestorov. Ja si to viem predstaviť a 

ja si myslím, že dokonca, že mesto by ti malo pomôcť a ja by som bol za to vďačný a poďme 

sa k tomu stretnúť a porozprávať sa. A myslím si, že mesto by vám mohlo dať dotáciu na 

prerábku toho nového priestoru. A samozrejme chcem povedať, že aj osobne klub podporím 

osobnou, osobnou účasťou finančnou, aby ste to zvládli, lebo toto si naozaj veľmi vážim. To je 

niečo, čo je veľkolepé a že bojujete. Ja sa už nebudem vracať nejak k minulosti, ani tieto veci 

riešiť, či niečo komunikujem, lebo nie. Kultúrno-kreatívne centrum Hviezda je úplne iný 

projekt, ako je Európske hlavné mesto kultúry. Oddeľme tieto 2 projekty. Oni budú spolu 

spolupracovať, tam sa budú diať aj projekty EHMK, ale KCCP nesúvisí s Európskym 

hlavným mestom kultúry. KCCP súvisí so samostatným projektom Kultúrno-kreatívneho 

centra, ktorý tu zavádzal ešte bývalý minister Marek Maďarič a potom to pokračovalo 

historicky ďalej. My sme ani nedúfali v jednom momente, že to môže byť tak, že to bude 

poskytovať, že mesto Trenčín dostane tieto finančné prostriedky. A posledná vec, aby som 

nezdržoval. Vy ľudia, ako je Richard Medal aj ďalší, ktorí práve odchádza, vy ste pre mňa 

takí, že vzácni ľudia, ale ten váš aktivistický pohľad na svet je častokrát na pohľad, ktorý 

nemieni rešpektovať okolnosti a realitu. Na jednej strane, na jednej strane... Okej, zjavne sa 

ponáhľame a ponáhľate. A už je to asi otravné. Takže takto. Moje rozhodnutie, že  Lúk Lúč 

klub nebude vo Hviezde nebolo nikdy mojím rozhodnutím. Rozhodnutie o tom, ako bude 

fungovať Hviezda, nebolo politické rozhodnutie. Bolo presne také, po čom vždycky vy voláte, 

že to majú rozhodovať nezávislí odborníci. Rozhodli o tom nezávislí odborníci z kultúry. 

Odmietol som politicky rozhodovať o tom, že Kolomaž bude v priestoroch Hviezdy, lebo by to 

bolo v rozpore aj so zákonom, aj so všetkým, čo k tomu patrí. Celú Hviezdu som zveril do rúk 

odborníkom, o ktorých si niektorí môžu myslieť z kultúrnej obce, že sú odborníci, o ktorých, že 

nie. Ale tu som sa vyhol politickým rozhodnutiam. Po tom, čomu všetci volajú z kultúrneho 

priestoru, aby sa politicky nerozhodovalo v kultúre. Tak toto presne som spravil. A 

rešpektoval som názor ľudí, ktorí dnes za KCCP zodpovedajú. Je to ich rozhodnutie a ja som 

ho rešpektoval. A ja som pripravený s tebou sedieť a rozprávať sa o podpore mesta pre Lúč 

klub na Mierovom námestí. Naštartujeme KCCP, po roku uvidíme, či rozhodnutie odborníkov 
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a teda samozrejme s rešpektovaním mesta bolo správne a po roku fungovania samozrejme 

celú túto činnosť a prácu prehodnotíme a kľudne sa po roku môžme k tej diskusii vrátiť. Ale 

prosím ťa veľmi pekne, aby sme si čo najskôr sadli ja ťa k tomuto aj vyzývam, povedali si, ako 

by sme ti my ako mesto mohli pomôcť v rámci priestorov tu v centre a ja za seba poviem, 

samozrejme, to bude záležať aj od kolegov v zastupiteľstve, by som bol rád, aby sme 

podporovali a ďalej pokračovali v podpore Kolomažu aj Lúč klubu, pretože na tom klube nám 

záleží. A niekedy aj takéto ťažké situácie možno znamenajú úplne nové začiatky, ktoré sú 

možno lepšie, ako boli tie, ktoré boli predtým. A ja si myslím, že v tomto prípade by tu mohol 

zafungovať, pán poslanec Kamil. Takže prosím ťa, poďme sa stretnúť, poďme sa o tom 

rozprávať. Ja osobne veľmi chcem podporiť vás v nových priestoroch a vážim si to, že ste 

našli toto riešenie. Je to skvelé a ste životaschopný klub. Tak dúfam, že to zvládnete aj s našou 

pomocou. Viac k tomu nemám, čo povedať. Ďakujem. Nikto sa nehlási. Končím možnosť 

vystúpiť v diskusii. 
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BOD číslo 8 

Záver 

Mgr. Richard Rybníček (primátor mesta)  

26. 9. sa vidíme, dovtedy si myslím, že sa ešte vidíme na komisiách. A chcem vás aj poprosiť, 

tá doba je dlhá, to leto je vždycky dlhé, ale ja, my sme tu pripravení komukoľvek z vás, keď 

mne zatelefonujete alebo nejakému zamestnancovi alebo čo, sa stretnúť a nechať si vysvetliť 

veci, čo sa tu deje, sme pripravení vám ich vysvetľovať. Podrobne a detailne. Len prosím vás, 

trošičku, úprimne to hovorím so všetkou úctou a rešpektom, aj nejakú vašu aktivitu smerom k 

nám, lebo my sme tu tak zavalení, že sa môže niekedy stať, že možno niečo neodkomunikujeme 

tak, ako treba, ale aj vašu aktivitu potrebujeme spätne. Veľmi pekne vám ďakujem za dnešný 

zastupiteľstvo, prajem pekný večer.“ 
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